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    SKRAĆENI ZAPISNIK  
 
sa 17. sjednice  Skupštine  Istarske županije, održane  13.prosinca  2010. godine (ponedjeljak), u 
Maloj  koncertnoj  dvorani  Spomen doma  u Pazinu  
 
 Sjednicu je u  17,05 sati otvorio DINO KOZLEVAC, predsjednik Skupštine Istarske  županije 
(IDS- HNS - SDP- ZELENA STRANKA), koji je  sjednici i  predsjedavao.                                    

Pozdravlja sve prisutne kolegice vijećnice i kolege vijećnike Skupštine Istarske županije, 
-    Župana  Ivana Jakovčića, 
- zamjenika Župana, gospodina Vedrana Grubišića, 
- načelnika uprave , gospodina Valeria  Drandića, 
- resorne pročelnike  županijskih upravnih odjela Istarske županije, 
- voditelje županijskih  tijela , organizacija, goste, 
- zamjenika načelnika  Policijske uprave Istarske, gospodina Božu Kirina,    
- predstavnike medija i sve ostale koji prisustvuju 17. sjednici Skupštine Istarske županije. 

 
Zamolio je tajnicu  Skupštine  Istarske županijske, gospođu Vesnu Ivančić, da izvrši  prozivku 

vijećnika Skupštine Istarske  županije. 
 

VESNA IVANČIĆ: (Vrši prozivku) 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



3 
 

R.br 
 
 VIJEĆNIK 
 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1. 
Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS Odsutna   

2. 
 Furio Radin IDS – HNS 

Odsutan 
Odsutan 

3. 
 Mirjana Antonelić IDS – HNS  

4. 
 Drago Filipović IDS – HNS  

5. 
 Katarina Nemet IDS – HNS  

6. 
 Nevija Poropat IDS – HNS  

7. 
 Tedi Chiavalon IDS  -HNS   

8.  
 Roberta Lakošeljac IDS – HNS  

9. 
 Ahmed Makota IDS – HNS   

10. 
Vojo Kli čković IDS – HNS   

11. 
Tom Bisaku                                                                                                    IDS – HNS   Odsutan  

12. 
 Eda Klapčić IDS – HNS  Odsutna  

13. 
 Serđo Baskijera IDS – HNS   

14.  
 Serđo Rigo IDS – HNS   

15. 
 Marin Grgeta IDS – HNS  Odsutan (O) 

16. 
 Alida  Perkov IDS - HNS   

17. 
 Tamara Brussich IDS – HNS   

18. 
 Danica Miletić IDS – HNS   

19. 
 Silvio Brunelli IDS – HNS   

20.  
Jasna Smojver – Kompas    IDS - HNS   Odsutna (O) 

21. 
Stjepan Mraković IDS - HNS    

22. 
Evelina Biasiol – Brkljačić HSU – HSLS  

23. 
Ivica Mikulčić HSU – HSLS   

24. 
Zdenko Pliško HSU – HSLS  

25. 
Nenad Boršić HDZ – HSS    

 Marino Roce HDZ – HSS   
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26. 

27. 
 Oliver Gmitrović HDZ – HSS  Odsutan (O) 

28. 
 Zvonimir Čoga HDZ – HSS Odsutan (O) 

29. 
 Nika Krstevski HDZ – HSS  

30. 
 Dino Kozlevac SDP – ZELENI  

31. 
Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  

32. 
Lucija Debeljuh SDP – ZELENI  

33. 
Maja  Šarić   SDP – ZELENI  

34. 
Plinio Cuccurin  NEZAVISNI  

35. 
Vlado Ivetić NEZAVISNI  

36. 
Tullio  Fernetich NEZAVISNI   

37. 
Alen Rosanda  NEZAVISNI  

38. 
Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  

39. 
Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI   

40. 
Nenand  Čendak NEZAVISNI Odsutan (O) 

41. 
Gvido Jermaniš NEZAVISNI   

 
  
OSTALI PRISUTNI  
 
VESNA IVANČIĆ,  tajnica Stručne službe za poslve  Skupštine Istarske  županije,  
MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Stručne  službe za poslove  Skupštine Istarske županije, 
IVAN KLARI Ć, deb. Stenograf, voditelj zapisnika,   
VALERIO DRANDIĆ, načelnik uprave Istarske županije, 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj Istarske  županije,  
ALEN DAMIJANIĆ, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo Istarske  županije, 
MILAN ANTOLOVI Ć, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, lovstvo, ribolov i vodoprivredu 
Istarske županije.  
SLAVICA BENČIĆ – KIRAC, pročelnica Upravnog odjela za financije i  gospodarstvo Istarske 
županije, 
BRANKO CURIĆ, pročelnik  Upravnog odjela za  turizam Istarske županije, 
VLADIMIR TORBICA,  pročelnik Upravnog odjela za kulturu Istarske  županije,  
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju Istarske 
županije, 
SONJA GROZIĆ- ŽIVOLIĆ, pročelnica  Upravnog odjela  za  zdravstvo i  socijalnu skrb Istarske  
županije, 
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica  Upravnog odjela za obrazovanje , sport i  tehničku kulturu 
Istarske  županije,   
ORIANO OTOČAN, pročelnik Upravnog odjela  za međunarodnu suradnju  i  europske integracije,  
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MIODRAG  ČERINA,  šef Kabineta Župana Istarske  županije,                                    
DARKO LORENCIN, direktor IDA- Istarska  razvojna agencija  d.o.o.  
ROBI ZGRABLJIĆ,  ravnatelja Istarskih  cesta Istarske  županije,  
  

Predsjednik  DINO KOZLEVAC,  utvrđuje da je izvršenom  prozivkom  prisutno 34 od  41 
vijećnika, pa  Skupština može punovažno  raspravljati i odlučivati.   
 Prelazi se na utvrđivanje  dnevnog  reda. 
 U prilogu  materijala  vijećnici su dobili prijedlog  dnevnog  reda za 17. sjednicu  Skupštine 
Istarske  županije.  
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, naglašava da je dobio  dva prijedloga za izmjenu  dnevnog  
reda.  
 Odbor za gospodarstvo i turizam Županijske skupštine Istarske  županije, predlaže da se skine  
točka  13. dnevnog  reda.  
 Od predlagača  je dobio prijedlog  da se skine   s dnevnog  reda  točka  12.  
 Umjesto točke  12. predlaže da se u dnevni  red uvrsti  – Odluka  o izmjeni Odluke  o 
osnivanju  Zavoda za  hitnu medicinu  Istarske županije, zbog krive  adresi, u  kojoj je navedeno da je  
sjedište Zagrebačka  34, a ispravno je Zagrebačka  30, što je potrebno  promijenit.  

Otvara raspravu o prijedlogu  dnevnog  reda.  
 Pošto  se nitko  ne javio  za riječ  zaključuje raspravu i  stavlja predloženi dnevni red s 
izmjenama i dopunama  na glasanje, te nakon glasanja  utvrđuje  da je Skupština sa 34 glasova «ZA», 
bez  glasova  «PROTIV», za  17 sjednicu Skupštine Istarske županije utvrdila  slijedeći 
 
 

DNEVNI  RED 
 

1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 16. sjednice Županijske skupštine Istarske županije, 
2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3. Informacija o stanju sigurnosti u 2010. godini, 
4.  

a. Prijedlog Proračuna Istarske županije za 2011. godinu, 
b. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Istarske županije za 2011. godinu, 
c. Prijedlog projekcije Proračuna Istarske županije za 2011., 2012. i 2013. godinu, 

5. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2011. godinu, 
6. Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 2011.godinu, 
7. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Istarske županije za 2011. godinu, 
8. Prijedlog Programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi Istarske županije za 2011. 

godinu, 
9. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog financijskog plana Županijske uprave 

za ceste Istarske županije za 2011. godinu, 
10. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Informacije o realizaciji programa Istarske razvojne agencije  

- IDA d.o.o., 
11. Prijedlog Zaključka o aktivnostima, izradi analiza i podloga nužnih za pripremu prijedloga 

odluka u vezi veće decentralizacije (regionalizacije) te pojednostavljenja propisa radi 
smanjivanja administrativnih i drugih prepreka u razvoju regionalne i lokalne samouprave i 
poticanju poduzetništva, 

12. Odluka  o izmjeni Odluke o osnivanju  Zavoda za  hitnu medicinu Istarske županije, 
13. Prijedlog Zaključka o imenovanju Partnerskog vijeća, 
14. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Školskog odbora TSŠ Dante Alighieri 

Pula – SMSI Dante Alighieri Pola o sklapanju Ugovora o objedinjavanju katastarskih čestica, 
15. Prijedlog Rješenja o izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju stručnog povjerenstva za 

pripremu Odluke o zonama sanitarne zaštite izvorišta u Istarskoj županiji, 
16. Prijedlog Rješenja o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesije na pomorskom dobru u 

Istarskoj županiji, 
17.  
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a. Prijedlog Rješenja o razrješenju članice Školskog odbora Osnovne škole „Rivarela“ 
Novigrad, 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Školskog odbora Osnovne škole „Rivarela“ 
Novigrad 

18.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju članice Školskog odbora Srednje škole „Zvane Črnje“ 

Rovinj – Scuola Media Superiore „Zvane Črnja“ Rovigno, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Školskog odbora Srednje škole „Zvane 

Črnje“ Rovinj – Scuola Media Superiore „Zvane Črnja“ Rovigno, 
19.  

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju članice Školskog odbora Strukovne škole Pula, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Školskog odbora Strukovne škole Pula, 

20.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora Srednje škole „Vladimir 

Gortan“ Buje, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Školskog odbora Srednje škole „Vladimir 

Gortan“ Buje, 
21.   

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora OŠ Vazmoslava Gržalje 
Buzet, 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Školskog odbora OŠ Vazmoslava Gržalje 
Buzet 

 
ORDINE DEL GIORNO 

 
1. Verifica del verbale sintetico della XVI seduta dell'Assemblea regionale della Regione 

Istriana, 
2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni, 
3. Informazione riguardo alla situazione della sicurezza nell'anno 2010, 
4.  

a. Proposta del Bilancio della Regione Istriana per l'anno 2011, 
b. Proposta della Delibera sull'attuazione del Bilancio della Regione Istriana per l'anno 

2011, 
c. Proposta della Proiezione del Bilancio della Regione Istriana per gli anni  2011, 2012 

e 2013, 
5. Proposta del Programma dei fabbisogni pubblici nello sport della Regione Istriana per l'anno 

2011, 
6. Proposta del Programma dei fabbisogni pubblici nella cultura tecnica della Regione Istriana 

per l'anno 2011, 
7. Proposta del Programma dei fabbisogni pubblici nella cultura della Regione Istriana per l'anno 

2011, 
8. Proposta del Programma dei fabbisogni pubblici nella sanità e nell'assistenza sociale della 

Regione Istriana per l'anno 2011, 
9. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Proposta del Piano finanziario 

dell'Amministrazione regionale per le strade della Regione Istriana per l’anno 2011, 
10. Proposta di Delibera sull'approvazione delle informazioni circa la realizzazione del 

programma dell'Agenzia istriana per lo sviluppo - IDA S.r.l., 
11. Proposta di Conclusione sulle attività, la realizzazione delle analisi e delle basi indispensabili 

per la preparazione delle proposte delle delibere legate ad una maggiore decentralizzazione 
(regionalizzazione) e la semplificazione delle normi per ridurre gli ostacoli amministrativi e 
gli altri ostacoli nello sviluppo dell'autogoverno regionale e locale e l'incentivazione 
dell'imprenditoria, 

12.Proposta di Delibera sulla costituzione dell'Istituto per la medicina 
     d'urgenza della Regione Istriana, 
13.Proposta di Conclusione sulla nomina del Consiglio di partenariato, 
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14.Proposta di Conclusione dell'approvazione della Delibera del Comitato 
     scolastico della SMSI Dante Alighieri di Pola - TSŠ Dante Alighieri Pula 
     sulla stipulazione del Contratto di unione delle particelle catastali, 
15.Proposta del Provvedimento di nomina di una commissione tecnica per la 
     redazione della Delibera sulle zone di tutela sanitaria delle sorgenti nella 
     Regione Istriana, 
16.Proposta del Provvedimento di nomina della Commissione tecnica per le 
     concessioni sul demanio marittimo nella Regione Istriana, 
17.  

a. Proposta di destituzione del membro del Comitato scolastico della Scuola elementare 
„Rivarela“ Cittanova, 

b. Proposta di nomina del membro del Comitato scolastico della Scuola elementare 
„Rivarela“ Cittanova, 

18. 
               a. Proposta di destituzione del membro del Comitato scolastico della 
                   Scuola media superiore „Zvane Črnja“ Rovigno - Srednja škola 
                   „Zvane Črnja“ Rovinj, 

b. Proposta di nomina del membro del Comitato scolastico della 
    Scuola media superiore „Zvane Črnja“ Rovigno - Srednja škola 
    „Zvane Črnja“ Rovinj,. 

    19. 
      a.  Proposta di destituzione del membro del Comitato scolastico della 
           Scuola d'avviamento professionale Pola, 

 b   Proposta di nomina del membro del Comitato scolastico della 
      Scuola d'avviamento professionale Pola, 

20. 
a. Proposta di destituzione del membro del Comitato scolastico della 
    Scuola media superiore „Vladimir Gortan“ Buie, 

               b.  Proposta di nomina del membro del Comitato scolastico della 
                    Scuola   media superiore „Vladimir Gortan“ Buie, 

21.  
a. Proposta di destituzione del membro del Comitato scolastico della 
    Scuola elementare Vazmoslav Gržalja Pinguente, 
b. Proposta di nomina del membro del Comitato scolastico della 
    Scuola elementare Vazmoslav Gržalja Pinguent.  

 
 AD – 1  VERIFIKACIJA SKRA ĆENOG ZAPISNIKA SA 16.  
                        SJEDNICE  ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE  ISTARSKE 
                        ŽUPNIJE 
 
   Skupština je bez primjedbi sa 34 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, verificirala  
  
         SKRAĆENI  ZAPISNIK    
 
       sa 16. sjednice Županijske skupštine Istarske županije  
 
 AD – 2  PITANJA VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 
 
 Prije prelaska  na postavljanje vijećničkih pitanja, Župan Ivan Jakovčić je informirao vijećnike 
o slijedećem. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Gospodine predsjedniče, dame i gospodo, signore  e signori ! 
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 Dozvolite mi samo nekoliko  trenutaka  vaše  pažnje.  
 Naime, danas smo u sjedištu  Istarske  županije  primili  visoku delegaciju HEP-a- Hrvatske 
elektroprivrede, na čelu sa  predsjednikom Uprave Leon Begovićem, i članom  Uprave za  razvoj, 
gospodinom Rajkovićem i  članom Uprave za financije, gospodinom  Pavlakovićem i  još nekoliko 
suradnica i suradnika  s njihove  strane , a s naše strane  je uz mene  bio zamjenik  Župana, gospodin 
Vedran Grubišić, načelnik Uprave, gospodin Valerio Drandić, direktor  IRENA-e, gospodin Valter 
Poropat i Gradonačelnik Labina Tulio Demetlika, te načelnici  Općina Kršan, Pićan,  Svete Nedelje i  
Raše.  
 Tema je bila  zamjenska  TE u Plominskog zaljevu, jer je, kao što znate, HEP i  Vlada 
najavljuju pokretanje tog projekta, razvojnog programa i ja sam zatražio da oni dođu u Pazin i nakon 
nekog vremena , kao što vidite, danas su bili u Pazinu. Želim vas obavijestiti  da je  evidentno  da                                                 
HEP i Vlada neće odustati od   zamjenske  TE u  Plominu. I oni su se izričito izjasnili da  će  pogonsko 
gorivo što  se njih tiče  biti ugljen. Naravno  da smo mi izrazili  veliku  skepsu i da smo ponovili  da 
očekujemo da  se razmotri i varijanta na plin, jer je svojedobno, kao što znate,  zbog  projekta  LNG-ia 
i zbog  drugih  razloga, pogotovo što se tiče zaštite okoliša, bilo je i je  naše opredjeljenje da se  novi 
Plomin  gradi na plin. Međutim,  HEP i Vlada očito ne odustaju od   ugljena kao  gorivo. Mi smo njih  
saslušali i rekli smo da uzimamo  si 60 dana, mjesec i pol otprilike  smo  rekli, negdje početkom  
veljače će biti  druga  runda razgovora. Ono što smo iznijeli kao jasne stavove je  da  Istarska  
županija preferira plin kao energent za  izgradnju zamjenske  TE. Rekli smo  da ćemo, ne sa HEP-om, 
nego  sa vlasnikom  HEP-a, dakle, sa državom, koja je  vlasnik  HEP-a, to jest  sa Vladom  Republike 
Hrvatske, voditi  dalje  razgovore i pregovore. Nećemo ignorirati  HEP, jer ne možemo ignorirati  HEP 
i činjenica  je  da oni postoje, ali mi  želimo  razgovore sa vlasnikom,  a vlasnik  je država, odnosno 
Vlada. I  razgovori oko bilo kojeg daljnjeg razvoja tog projekta  će biti  sa Vladom, ali ja  sam htio  
razgovor  sa HEP-om  i sa svima nama,  ja   sam dao do znanja  da će daljnji  razgovori biti sa  
Vladom.  
 Drugo, što je važno, odluke moraju biti  vrlo, vrlo precizno donesene. I prije svega, neovisno o 
tome što  je onečišćenje  globalno , ali je  činjenica  da je  taj  energetski objekt na području  
Labinštine, ja sam zatražio  od kolegica i kolega sa Labinštine,  da  stave na sjednicama  svojih  
Gradskih vijeća, Labina, odnosno  Općinska  vijeća na Labinštini, na dnevni red temu zamjenske  TE, 
jer želimo čuti njihove  stavove, želimo  čuti njihove odluke i  njihova  razmišljanja o svemu tome.  
 Također jedna od  više poslovnih sugestija bila je  i naš jasan stav da smatramo  da ako HEP 
bude išao  dalje u razvoju tog projekta, da je za  Istarsku  županiju  iznimno  važno, da se u projekt 
uključe istarske  tvrtke, pogotovo  tu mislimo  na ADRIS  grupu, koja je iskazala interes ulaska u  
energetiku, i  ja sam jasno rekao da  ne preferiramo  ADRIS  grupu  i mogućnost da se i  Istarska  
županija uključi kao  partner u takav jedan posao. Međutim, ono što je  najvažnije, najvažnije  je  da su 
oni nama prezentirali ono što se kalkuliralo u  javnosti, a oni su prezentirali da će se za  izgradnju 
namjenske  TE , i to onu koja  bi bila  na ugljen, gotovo, za pola  smanjiti onečišćenje  u prirodi. Na 
mene, kao laika, moram reći, je  naravno  trostruko, gotovo  trostruko povećanje proizvodnje 
električne  energije, a istovremeno gotovo  dvostruko smanjenje  šteta po okoliš, nešto što ja  pri 
zdravoj  pameti  logički  ne mogu do  kraja razumjeti, moram reći,  i zato  smo im  jasno dali do znanja  
da ćemo s jedne strane osnovati  našu komisiju, koja  će biti  županijska komisija , a s druge strane 
tražit ćemo najmanje još dva mišljenja  nezavisnih  stručnjaka, nezavisnih instituta, domaćih  i stranih, 
koji  će parametre koje nam je  HEP predočio  provjeriti do kraja. Mi smo kao Istra prevareni, 
svojedobno prevareni  od strane HEP-a i ne vjerujemo  dok zaista  ne dobijemo sve parametre od onih  
institucija, tvrtki, ustanova, pojedinaca, koji  su meritorni za tako nešto. Jakovčić to sigurno nije.  Ja  
ne mogu meritorno  reći  da li  su podaci koje je HEP  dao  točni ili nisu točni. I zato pozivam vas, 
kolegice i kolege vijećnice i vijećnike , naročito one koje znaju puno više od mene o  tome,  da se 
uključite i da nam pomognete, jer moramo napraviti komisiju koja  će  vjerodostojno vidjeti  
materijale koje  smo  danas dobili.  
 Danas je  bila prva  runda razgovora. Nisu to pregovori, ne  pregovaramo, nego  razgovaramo. 
Ono što sam vam premio je sukus od  nekih sat i pol, skoro  dva sata razgovora. Bilo je tu puno detalja  
i oko  LNG-ia i oko  Elektroistre i oko  razvoja  ribarstva, odnosno uzgoja mlađi  na tom  području, 
oko modela, oko  uloge proizvođača opreme, oko  činjenice  da se govori o  500 megavata, što je  
atipična TE, nije tipska, itd., itd.  Bilo je puno detalja,  ali ja ne bih vas sada vas zamarao  detaljima.  
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 Ovo su ključni momenti. Pozivam vas da se uključite svojim znanjem, iskustvo i na bilo koji 
način  na koji mislite  da se možete uključiti, da vidimo kako  ćemo dalje. Odluku  ćemo donijeti 
ovdje, odluku ćemo donijeti svi zajedno, ma da moram reći i time  želim zaključiti, da je Labinština 
već jednom prevarena. Od  dvadesetak projekata koje je svojedobno dogovarano sa  HEP-om  
realizirana su  možda dva, tri projekta. Mi  moramo zaista učiniti  sve da nam se ne dogodi  ponovno 
nešto što  nam se dogodili 1999. godine, jer ćemo zaista ispasti naprosto rečeno  budale ako nam se to 
dogodi.  

I zato i dalje  zagovarajući  drukčiji pristup , zagovarajući da se bilo kako  i bilo  što se na 
kraju dogodilo, apsolutno zaštita okoliša je  na prvome  mjestu i u tom kontekstu zaista pozivam svih 
onih koji se  žele uključiti, koji  žele pomoći, jer neće biti jednostavno, da nam pomognu i savjet tko bi 
mogao biti  second opinion, thern the opinion ili ako treba još mišljenja i revizije, odnosno recenzije, 
odnosno  studije utjecaja  na okoliš, koja  će uskoro ići u javnost, je  nešto što  će biti službeni  
dokument. Mi  ćemo  zatražiti mišljenje i drugih stručnjaka, ne samo one koji su to izrađivali, nego i 
drugih. Pomognite  nam u tome, dajte  nam savjete da vidimo da  potvrdimo ili  razotkrijemo ako  
nešto nije kako treba.  Sami  nećemo moći, morat ćemo potražiti pomoć, jer nitko od  nas, 
pretpostavljam, ni u ovoj  sali, a moram reći za  službenike u Istarskoj  županiji sigurno ne mogu 
parirati  stručnošću prema HEP-u i drugima koje može HEP  angažirati, ali  ćemo mi i  na vaše savjete 
i na vaše prijedloge, pokušati  angažirati  stručnjake koji mogu  parirati i vidjeti i razotkriti  da li je 
nešto laž ili nije, jer činjenica  da Studija utjecaja  na okoliš  će sigurno ići u javnu  raspravu, i tu  će 
nam biti vrlo važan svaki korak i molim za pomoć, molim za  savjet , molim za  suradnju, jer moramo 
jednostavno znati što  nam se sprema i što nas  čeka.  
 Hvala lijepa.    
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Hvala gospodinu  Župana.  
 Tema je interesantna. Mislim  da nam je svima skupa koristilo čuti  ove najsvježije  
informacije. 
 Pošto Župan i u okviru  aktualnog  sata može govoriti, predlažem da  napravimo kompromisi, 
završavamo u  18,16 sati  sa pitanjima i prijedlozima.  
 Danas je prvi na redu 
 

1. Klub  vijećnika HDZ-HSS-HSLS 
2. Klub vijećnika SDP ZELENA STRANKA 

                  3.  Klub vijećnika  HDZ-HSS 
          4.  Klub  vijećnika IDS - HNS 
                  5.  Klub  Nezavisnih vijećnika 
                  6. Klub  vijećnika IDS-HNS  

      7. Klub  vijećnika  HSU-HSLS  i opet 
      8. SDP- ZELENA STRANKA .    .   

 
 Pozivam da se javite za postavljanje  vijećničkih pitanja s tim  da se unutar kluba  vijećnika, 
kada ima više prijavljenih,  dogovorite  tko  će  prvi uzeti  riječ, kada je Klub   na redu na  postavljanje 
vijećničkog pitanja.  
 Podsjećam vas da je za  postavljanje vijećničkog pitanja predviđeno  dvije minuta. Molim vas 
da se držite unutar dvije minute za  postavljanje pitanja. Odgovor Župana ili onoga koji  će odgovoriti 
na postavljeno pitanje je do  5 minuta. Nakon  toga imate pravo još jednu minutu izraziti  mišljenje o 
pitanju  i onaj koji je dao odgovor ima  pravo još dvije minute odgovoriti na dodatno mišljenje ili  na 
dodatno pitanje.  
 Za postavljanje  vijećničkih pitanja javljaju se : Marino  Roce, Josip Anton – Rupnik, Zdenko 
Pliško, Ivica  Mikulčić, Vlado Ivetić, Tullio Fernetich, Ahmed Makota,  Lucija  Debeluh, Tedi  
Chiavalon,  Mirjana Antonelić. 
 Konstatiram da je  sada  17,16  sati, u  18,16 sati završavamo sa postavljanjem  vijećničkih 
pitanja. 
 Pozivam vas da se držite predviđenog vremena. 
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 Neću ponavljati koliko tko ima koju  minutažu.  
 Riječ ima Marino Roce, u ime Kluba  vijećnika HDZ-ea.  
 
MARINO ROCE : 
 
 Gospodine predsjedniče, gospodine Župane, kolegice i kolege, dobar večer svima. 
 Imam  dva pitanja za  Župana. 
 Prvo pitanje- 
 Neki  dan pročitali  smo u novinama da je gospodin Branko  Curić sa dvije tvrtke, jednu u 
vlasništvu  županije, drugu privatnu, ostvario  gubitak, druga je u dobiti, što nije za mene ključno, ali 
je pitanje, jer je izjavio da će sada zatvoriti svoju privatnu firmu i zbog  sukoba interesa pošto je 
postao pročelnik, a Upravnog odjela  za  turizam Istarske  županije , ali pitanje je  da li je on i prije,  
kao direktor  jedne javne  tvrtke i svoje privatne, koje su u suštini imale sličnu djelatnost ili istu,  bio u 
sukobu interesa   
 Drugo pitanje je vezano uz «Glas»  Istre» to jest  uz dane pozajmice. 

 Da li  nas možete informirati  da li su sve  pozajmice koje su dala  javna  poduzeća, taj novac 
od  strane «Glasa Istre» vraćen i da li  su sve pozajmice  vraćene javnim poduzećima to jest  da li nije 
nastala šteta za  javna poduzeća  

Hvala. 
 
DINO KOZLEVAC : 

 
Zahvaljujem. 
Gospodine Župane izvolite, imate riječ. 
 

IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
Da vam odgovorim prvo na drugo pitanje.   
Ja ne znam detalje, nemam informacije, jer kao što znate, Istarska županija  nije dala 

pozajmice. Međutim, tvrtke koje su davale pozajmice, nitko se od direktora nije meni ni javljao. 
Nemam nikakvih informacija  da je  nekakav problem oko toga bio. Mislim da je «Glas Istre»  u 
dogovoru  sa tim  tvrtkama  još prije nekoliko mjeseci, kada je došlo do promjena u  «Glasu Istre», i 
mislim da se to  održava regularno. Međutim, ako  želite,  ja  ću to provjeriti i  mogu vam dati pisani 
odgovor. Nemam nikakvog  razloga  da to  ne napravim, dapače, meni je itekako jako stalo da se 
čitava  ta situacija do kraja  razriješi. Mislim da po tom pitanju nećemo imati nikakvog problema. 
Nadam se da će «Glas Istre» poslovati kako trebati, poslovati pozitivno, poslovati povoljno za  svoje 
zaposlenike i za  čitatelje. Ne vjerujem  da bi se  «Glas Istre»  usudio  ostaviti  bilo kakav dug  bilo 
kome. Ne vjerujem. Naravno da  ću  se potruditi,  vaše pitanje   će mi biti poticaj,  da do kraja 
provjerimo još  situacije koje su možda ostale. Vidjet ćemo  da li je  neki problem negdje, ali  za sada 
nemam   nikakav eho da bi mogao  negdje biti  nekakav problem.  

Gospodin Branko  Curić je meni  najavio  da će zatvoriti svoju privatnu  tvrtku. IGB je javna 
tvrtka, poslovala je i  stvorila  gubitak iz poslovanja. To nije  ništa neuobičajeno, naročito u vrijeme 
kada nema investicija, nema ulaganja. Ugovore koje  IGB imao sa  Jupiterom, informacija koju mi je  
Branko Curić dao su  raskinute od  strane Jupitera zbog  neulaganja, zbog  nemogućnosti ulaganja i 
zato je tvrtka došla u   crveni  saldo. S  druge strane investicije koje su u Istri, neki nisu imali potrebe 
za tom  tvrtkom, što me je jako  čudilo, moram reći, jer sam mislio da je upravo dobro da napravimo 
firmu koja će se baviti specijalizirano za  izgradnju  golf igrališta  kako bismo što  beže izgradili što 
više  golf igrališta. Međutim,  neki   nisu imali potrebe za  uslugama te tvrtke. I u ovom slučaju, ono 
što je  najvažnije, mislim da je to ono što  želite na kraju  čuti, a to je da iz  Županijskog proračuna  ni 
jedna kuna  neće biti   dana za pokrivanje bilo kakvog takvog  gubitka, nego  će se tvrtka, kada bude 
mogućnost poslovanja ponovno  na tržištu, vjerujem,  ponovno afirmirati i doći do posla.  

Bilo bi dobro da  svatko može poći, a ima ih koji mogu pomoći,  da se tvrtke u javnom 
vlasništvu  afirmiraju kao jake tvrtke, kao što je to IDA, vidjet ćete kasnije iz prezentacije IDA-e, 
koliko je IDA jaka, afirmirana naša razvojna agencija . Mi bismo htjeli takvu specijaliziranu agenciju 
imati i za  golf i zato smo je i  napravili. Nadam  se da će oni koji  razvijaju  golf projekt angažirati 
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znanje koje je kod  nas, koje postoji  i mogućnost  da  tu  firmu IGB-e , Istra folf dizajn, ne samo  
izvučemo iz tog  gubitka, nego  da, što je za mene puno  važnije, afirmiramo investicije u  golf i da na 
način na koji mi možemo, kao javni sektor, pružiti uslugu privatnom sektoru, i to je  bio cilj, kao što je 
bio  i cilj osnivanje  Istarske  razvojne agencije ili Agencije  za  ruralni razvoj Istre, IRENA također, to 
su sve agencije  koje smo mi osnivali  upravo s ciljem da  pomognu privatnom sektoru. A onda su se 
našli neki koji su   pisali o tome kako smije javna  firma raditi i pomagati privatnom sektoru. Naravno, 
da smo  mi tu da pomognemo privatnom sektoru da dođe do što većih mogućih ulaganja.  

Kolokvijalno, znate svi jako dobro, Branko i ja  smo prijatelji iz  djetinjstva, on je htio otići iz 
javnog  sektora,  ja  sam ga pozvao da ostane u javnom sektoru, zato je osnovao privatno  svoju  tvrtku 
, ostao je u javnom sektoru. Kolega Veljko Ostojić je otišao u privatni sektor, jer mu je  bilo  
dozlogrdilo što se pisalo o Brijuni rivijeri, o njemu što se pisalo, govorilo  i otišao je u privatni sektor, 
koji ima plaću sada nekoliko puta veću od one koju  je imao prije i sada ga svi hvale. E, to vam je 
sudbina. Slično, ne do kraja, ali slično, je  gospodin Tomislav Popović, koji je  bio u javnom sektoru, 
Turističkoj  zajednici, sada je otišao u privatni sektor. Branko je htio slično  napraviti. Ja sam ga 
zamolio da ostane u timu, barem dok  sam ja  Župan, vjerujem da će ostati, možda će i on otići u 
privatni sektor, jer će možda ići. To je njegovo pravo  da napravi, ali ja  vjerujem da ćemo  raščistiti tu 
situaciju i to poslovanje  IGB-ea, a ono što je  najvažnije,  iz  Županijskog proračuna  neće ići  niti 
jedna kuna  za pokrivanje tog  gubitka, jer to nije  potrebno.           
 
DINO  KOZLEVAC :  
 
 Zahvaljujem.  
 Gospodine  Roce, imate pravo  na dodatno pitanje. 
 
MARINO ROCE : 
 
 Što se tiče tvrtki oko  golfa, mislim da nije točno definirano  koji je njihov posjed tog javnog 
poduzeća mi onda  ispada sumnja, pošto je partner koji  je zainteresiran za prostor u  Istarske  županije 
uplatio iznos novca  toj firmi, pa svatko, tako se i ovdje  definira, može sumnjati  da li je to  posao ili 
korupcija, angažiran  u javnom sektoru i  u svojoj privatnoj  firmi  u  kojoj je isto radio sa  
Kempinskim, tu se opravdava, ne bih tu ulazio i detalje. 

 Nisam dobio odgovor  da li je on ( Branko  Curić) bio i prije u sukobu interesa pošto je bio  
direktor jedne svoje  privatne firme i  jedne  naše javne tvrtke, a isti je posao otprilike bio.  
 Drugo, što se tiče «Glasa Istre», zainteresirani smo svi da vidimo da li su pozajmice vraćene, 
naročito time,  pošto znamo da su novinari «Glasa Istre» u vrijeme dok su bili u  štrajku prozivali da 
su oni bili dužni provoditi  cenzuru u pravcu  vladajućih u Istri, pa i to baca  jednu sjenu o tim 
pozajmicama, a i samim  dijelom što znamo  da je i na jednom ugovoru od oko  2.000.000,00 kuna  
bio i vaš paraf. 
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Hvala.  
 Imate pravo  na odgovor u trajanju od dvije minute.  
  
IVAN JAKOV ČIĆ :  
 
 Dakle, gospodine Roce, pa vi i vaša stranka  ste zadnji koji biste trebali pričati o tim  temama. 
Ja sam htio biti pristojan prije i bit ću pristojan i sada, jer sam pristojan čovjek, ali licemjerstvo  ću  
uvijek razotkrivati, uvijek. Branko je možda i pogriješio, ne kažem da je  nije, ali se nije bavio 
kamionima, nije se bavio  svime onim što  čitamo u novinama svaki  dan. Branko je htio ići u privatni 
sektor. To je točno. Možda je pogriješio što je to napravio i ako je bilo  čega lošega, krivoga u 
poslovanju , evo, tu  su kolege iz policije, pa će istražiti sve. Ja ih pozivam da istraže sve što  treba i u  
IGB-eu i u  firmi koju je   gospodin  Branko osnovao  svoju firmu, neka  se istraži sve. Nemamo mi 
nikakvog problema. Nećemo ništa zataškavati, braniti itd. OK, može biti  da je  bilo i grešaka, ne  
bježim  od toga, ali  vi biste  trebali biti zadnja osoba u ovoj skupštini koja govori  o tome na takav 
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način, a naročito  kada govorite o  «Glasu Istre». Znači, ja sam taj koji piše članke, koji cenzurira 
članke. Praktički  «Glas Istre» je moj, kao sam dobro  shvatio. Iz ovoga što vi govorite to je tako. 

 Ja sam možda pogriješio  ponovno što sam pomogao opstanak «Glasa Istre». Možda bi bilo  
definitivnu najbolje da je sve završilo kao što je završilo  puno  tužnih hrvatskih priča,  kojih je glavi 
autor  HDZ-e, gdje  su  na stotine tisuća ljudi završili  na ulici, zahvaljujući vašoj propaloj politici, 
politici HDZ-ea. Vidite, ja vodim stranku, koja  je mislila da bi možda bilo dobro pomoći, a ne 
upropastiti jedno poduzeće, koje  je respektabilno poduzeće. Možda smo u toj dobroj namjeri  
pogriješili, možda je trebalo zaista sve otići u  stečaj, radna mjesta nestati, nema više «Glasa Istre», 
nema veze, 300 ljudi bez posla. Ali, što se onda događa ? Najčešće se događa to  da  oni  koji ostanu  
bez  posla, pa  tako i meni najdraža moja  bivša tvrtka «Pazinka», koja  je upropaštena, da ne ulazim u 
te detalje, ti ljudi dolaze k meni i pitaju za pomoć, jer nema baš puno mjesta u ovoj Hrvatskoj  gdje se  
može naći posao, i u Istri je teško, jako teško, iznimno  teško u ova vremena, ali volio bih  vidjeti što  
bi se dogodilo sa  300 ljudi koji bi  možda ostali bez posla da nismo tada pomogli. A ja sam ponosan 
na to da  sam pomogao i u spašavanju Istarske banke. I u ovom slučaju, ako sam i malo pomogao, 
drago mi je. I  naročito mi je drago da je prekinut  štrajk i da su se  vratili pisati ljudi koji  pišu, kao što 
znate, vrlo  dobro, jer čitate i vi te novine, ništa baš dobro o meni. I to je prvo novinara, neka  pišu ono 
što misle i nastaviti  će pisati. «Glas Istre» je  napisao  milijune stranica, vrlo ružnih  tekstova, lažnih  
tekstova o meni i stranci kojoj pripadam, ali  neću o tome, jer bismo otišli predaleko. 
 
DINO KOZLEVAC  
:  
 Da. Malo  smo  vrijeme prešli. 
 Hvala.  
 Na redu je Klub vijećnika  IDS-HNS. 
 Riječ ima vijećnica   Mirjana Antonelić. 
 
MIRJANA ANTONELI Ć : 
 
 Dobar večer vama drage kolege, svim prisutnima.  
 Imam jedno pitanje za  Župana.  

Mislim da nas svih zanima nakon ovih silnih  poplava kako teku sanacije.  
Po onome što imam informaciju  320.000,00 kuna je osigurano sa  razine  državnog  budžeta 

za sanaciju poplava u  Hrvatskoj. Zanima me što očekuje Istarska  županija od tih  sredstava, te da li je 
krenula isplata naknada po  štetama sa sredstvima  koja  je i ova Županijska  skupština  osigurala, ako 
dobro pamtim, to je bilo oko  milijun  kuna, kojim  tijekom   to ide sve skupa.  
 Zahvaljujem. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovana kolegice  vijećnice. 
 Zaista vrlo je teško  bilo onih  dana kada su Umag, Novigrad, Fažana, Pula, djelomično, ali 
pogotovo  Umag, Novigad i Fažana, bili pod vodom. Mi  smo  napravili ono što smo mogli.  Odvojili 
smo  milijun kuna, 500.000,00 kuna, pa još  500.000,00 kuna, i  to smo dali već  tim općinama, 
odnosno  gradovima. To je možda kap u moru, ali to je ono što smo mogli  napraviti. I znam da su se i 
načelnica  Fažane i Gradonačelnik Novigrada i  Gradonačelnik  Umaga, iznimno zahvalili za tu 
pomoć, jer im je došla  u pravo  vrijeme kada je  trebalo, barem nešto malo  smo pomogli.  
 Ono što očekujemo je  da država, a najave postoje, neslužbeno  čujemo da bi negdje oko 20 i 
nešto posto , navodno  23 %, bi mogla  država sudjelovati u  sanaciji  tih  šteta. Nadamo se da će biti 
prepoznata Istra u tom kontekstu, nadamo se da  će biti  prepoznata ono što se i kod  nas dogodilo 
lošega, jer sami  ne možemo izaći  na kraj, jer jednostavno proračunska  sredstva i Fažane i  Umaga i 
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Novigrada, u ovoj situaciji nisu bajna, naročito  nije ni u Istarskoj  županiji, uostalom danas ćemo 
donijeti  Proračun, pa svi znamo kakav je Proračun, ali  mi smo dali ono što smo mogli i pokušat ćemo 
vidjeti sa državom da zaista  država  održi to obećanje, pa ako već ne može 100 % namiriti štete, da se 
barem  nešto namiri, jer mislim da će na kraju krajeva  svatko  biti zadovoljan ako se  barem vidi  da je 
dobra volja prisutna.   
  
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Gospođo Antonelić, imate li potrebu izraziti dopunsko  mišljenje.  
 Nema. Zahvaljujem.  
 Na redu je  Klub Nezavisnih  vijećnika.  
 Riječ ima vijećnik Tullio  Fernetić. 
 
TULLIO FERNETICH : 
 
 Štovani  vijećnici, predsjedniče, Župane.  
 Za  razliku od  svojih  prethodnika,  ja ću koristiti svoju ulogu za jedno vrlo malo, možda 
simbolično pitanje, ali  svejedno, konkretan problem. 
 U zadnje vrijeme dogodile su se neke  nezgodne, možda, situacije, koje su doživjeli naši 
turisti, gosti, posjetitelji sajmova u Istri, prilikom  napuštanja  naše regije na carini, o  čemu je strana 
štampa  detaljno  izvijestila. Njihova je greška  ta što su sa sobom nosili  nekoliko  deka, odnosno  
grama tartufa, što su redovno kupili u trgovinama, na sajmovima, u specijaliziranim trgovinama u 
našim gradićima, sa računom. S jedne strane  promoviramo proizvod, pozivamo goste da dođu, a s 
druge  strane doživljavaju neke  vrlo neugodne situacije. Barem ja i drugi koji se  bave tom 
problematikom  uvjereni su  da  nešto  tu ne štima i da bismo  trebali ipak biti   pokretači određenih 
promjena. Navodno da tu materiju regulira Pravilnik o zaštiti  gljiva, «Narodne  novine» br. 34/2002, 
točno   članak  8., koji kaže da je zabranjeno iznošenje  podzemnih  vrsta gljiva  iz Republike  
Hrvatske.  
 Moji je prijedlog  da županijske institucije,  vjerojatno u ovom  slučaju  AZRRI,  kao  
županijska  agencija za ruralni  razvoj, detaljno analizira odredbe tog  Pravilnika i predloži 
zakonodavcu adekvatne  izmjene koje  će se reflektirati na sadašnju situaciju, na  sadašnju potrebu i  
realnost.  
 S  druge  strane, to nisu jedine  sporne  odredbe toga Pravilnika. Pravilnik kaže da se gljive 
odnosno  tartuf smije  vaditi isključivo od  15. rujna do  31. siječnja, članak  14. Svi mi dobro znamo 
koliko je  cijenjen bijeli tartuf, toliko je poznat taj lijep, odnosno  crni  tartuf, koji se prodaje  tijekom 
čitave godine u boljim   restoranima, pa  ispada  da su svi u prekršaju, iako nitko   do sada to nije niti 
kontrolirao ili barem sankcionirao, pa postavljam konkretno pitanje od  strane tartufara iz  Istre, da 
pokušamo analizirati  tu problematiku i eventualno ako smatraju te stručne službe ići sa konkretnim 
prijedlogom prema  zakonodavcu.  
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Grazie kolega Fernetich.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovani kolega, da razjasnimo stvar. 

Ja se potpuno slažem s ovim što ste iznijeli. Mogu  vam reći  da sam svojedobno razgovarao 
sa  bivšim ravnateljem Carine, gospodinom Barišićem o  tome. Međutim, kao što vidite, dogodilo su 
se neke promjene i morat ćemo obnoviti taj razgovor, tako da  ćemo  uzeti ovo kao jednu  vašu  svježu 
inicijativu ponovno, da još jednom upozorimo Carinu na taj apsurd da se proizvodi koji su  legalno 
kupljeni u  trgovini  onda stvaraju  zaista  nevjerojatne situacije za  naše goste. Mi ulažemo ogroman 
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novac u promociju Istre, naročito u eno gastronomiju  Istre, gdje je tartuf jedan od  glavnih  naših 
proizvoda, a imamo   apsurdnu   situaciju da se stvaraju problemi oko toga. Doživljavam to kao  vašu 
inicijativu da se taj problem  riješi. .  
 Također vezano  za konzumiranje ljetnog  tartufa, pogotovo, crnog  tartufa. Praktički  znamo  
da ima tridesetak vrsta  tartufa , što možda ne znamo, ali  negdje tridesetak  vrsta tartufa  postoji, koji  
se nalaze i u Istri  velikim dijelom  Mislim da  je naša  Agencija  za  ruralni  razvoj  već poduzela neke 
mjere, jer smo o tome  razgovarali, sjećam se  prije tri, četiri mjeseca, ali  ne znam točno što je 
poduzeto i ja  ću zamoliti  službe da pripreme pisani odgovor i da dobijete odgovor  što su  poduzeli 
oko toga. Mislim da je inicijativa  dobrodošla  da se i javnost senzibilizira za tako nešto.               
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala  gospodinu Županu. 
 Kolega Tullio imate li potrebe  za  dodatnim pitanjem? 
 Nema. Zahvaljujem.  
 Na redu je Klub vijećnika  IDS-HNS: 
 Riječ ima  vijećnik  Tedi  Chiavalon.  
 
TEDI  CHIAVALON : 
 
 Poštovani predsjedniče Županijske skupštine, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege, 
poštovani gosti.  
 1995. godine Istarska županija  je  ušla u Skupštinu  Europskih  regija i  tada institucionalno 
praktički po prvi puta pokazala široj javnosti njeno  trajno opredjeljenje prema europskim 
vrijednostima. Tada, možemo se podsjetiti, nismo bili dobro prihvaćeni  s tom  inicijativom, dapače, 
prozivali su nas da smo iredentisti, da smo  rušitelji sustava, da su se  radi nas sazivale  sjednice  
VONS-a , nekakvog  Vijeća za Istru je bilo formirano, svega je  toga tada bilo.   
 Danas 2010. godine  imamo situaciju  da naše  vrijedne službe, koje ovom  o prilikom  želim 
osobno, ali u ime Kluba vijećnika  IDS-HNS-a, zahvaliti svim onim ljudima koje znamo i koje  ne 
znamo i  s kojima se čujemo i ne čujemo u medijima, uspjeli su dobiti  4,7 milijuna  € iz  Fonda  IPA, 
iz programa  IPA – europskog  programa, 4,7 milijuna  € ili  kada pretvorimo u kune 13 % Proračuna  
Istarske županije  ili još jedan podatak  37 % od ukupnih  sredstava koja su  bila  namijenjena 
Hrvatskoj. Kada Hrvatska  vlada dijeli novac dobivamo  0,02 %, a kada se sami potrudimo s našim 
programima i projektima i kandidiramo ka Bruxellesu, onda   dobivamo  37% . 
 Mene zanima, pošto nije bilo u   medijima  pojedinosti o tome za  koje  projekte smo dobili 
sredstva , koje su se  institucije kandidirale, da li možemo  čuti nešto malo više o tome, ali  još 
jedanput  želim zahvaliti u ime Kluba IDS-HNS-a, ali  i u ime,  vjerujem, svih  naših  vijećnika, 
marljivom radu i trudu svih onih   stotinjak, možda i više ljudi, koji rade na tome već 15 godina. 
 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Hvala  kolega Chiavalon.  
 Gospodine  Župane izvolite, imate riječ.        
 Molim vas u  5 minuta  to sve skupa izložite.  
 Oriano Otočan, molim te pripremi se  da kažeš nešto detaljnije o tome. 
 Ja bih  vas samo  htio zamoliti dvije   stvari.  
 Prvo, snažno  ćemo ići  dalje  sa međunarodnim programima i vrlo je  važno  da i ovdje javno 
pošaljemo  poruku  da tvrtke, obrtnici, otvoreni  smo za svih koji  žele i koji  se žele uključiti u te  
buduće investicije koje  će biti  na raspolaganju. Naše agencije, sve koje imamo,  su upravo, između 
ostalog, i zato stvarane.  Projekti su veliki, dobili smo  15 projekata, 4,7 milijuna  €. Metris  je  
najbolje ocijenjen projekt, milijun  € je dobio naš istraživački  centar, ali ja  bih  molio  Oriana, ja 
znam detalje, ali  mislim da je korektno da  i javnost vidi.   

Oriano, koji si  na čelu tima, daj  nam  detaljnije informacije, jer ja   ne znam sve napamet. 
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 Ali,  da samo poentiram, Istraživački  centar Metris, vrlo važan projekt očuvanja  boškarina i 
ruralnog  razvoja Istre, ali više o tome će  reći Oriano  Otočan.  

 
DINO  KOZLEVAC :  
 
 Zahvaljujem.  
 Gospodine  Oriano ,  ja vas molim da taksativno  nabrojite projektu u roku od   3 - 4 minute.  
 
ORIANO OTOČAN : 
 
 Prije svega, dozvolite  da pozdravim vas gospodine predsjedniče, Župane i sve  županijske  
vijećnike, predstavnike medija. 
 To je  bio  sigurno, ja  bih  rekao, jedan dobar rezultat, odličan, do  sada najbolji rezultat.  

Ja ću  samo sumirati  
 Istarska županija je do  sada ukupno  napravila, ne govorim samo o  instituciji, nego o  
agencijama, o gradovima i o općinama i o svim drugim udrugama, svima onima  koji  su  do sada 
nešto  kandidirali,  106 projekata. Na zadnjem natječaju uspjeli smo  dobiti novih  15 projekata. 
Istarska županija je do sada u  posljednjih  10 godina, kada sve sumiramo, dobila oko 20 milijuna  € ili 
su ta sredstva u procesu dobivanja i implementiranja, samo na ovom  natječaju  4,7 milijuna  €. 
 Ja bih rekao uz  ovakve  podatke, jedna druga  vrijednost  je ovdje vrlo značajna, a to je  da 
smo mi  zaista ono što stalno govorimo  da  treba jačati apsorcijski kapacitet, da treba jačati kadrove, 
da treba jačati znanje o  europskim programima, da smo u tome zaista i uspjeli. Reći  ću  sada jedan 
drugi podatak. Nije to samo  Istarska  županija  dobila. Istarska županija je dobila dva projekta,. 
Istarska agencija  2 projekta, Agencija za  ruralni  razvoj Istre,  2 projekta,  Zavod za prostorno  
uređenje  Istarske županije, 1 projekt, IRENA je dobila  prvi put novac za  svoj projekt. Moram reži  
IRENA će  s tim  novcem opremiti  svoje  vlastite prostorije, pokrenut će snažno svoje aktivnosti, imat 
će prilike zaposliti  jednog do dva djelatnika u  naredne  3 godine. 

  Uz to 7 projekata  su dobili gradovi i općine. Tu su  Grad Pazin, Grad Umag, Grad Novigrad, 
Grad Buzet, Grad  Rovinj, Grad Pula i Lučka uprava  Pula.  Ne znam da li  sam sve ovako napamet  
nabrojao, ali  to pokazuje koliko je  rasprostranjena ta težnja, a i znanje  i potreba i svijest ustvari,  da  
se snažno moramo okrenuti prema europskim projektima, jer je  to sigurno,   ne bih  rekao  alternativni 
put, to  će biti  glavni izvor financiranja u  budućnosti za razvoj  Istre. 
 Kolega Branko  Curić i ja  smo pripremili jedan materijal. On će sutra pred turističkim  
djelatnicima na Turističkom  forumu  prezentirati ono što očekuje naš turistički sektor, javni  i privatni 
sektor od  strukturnih  fondova. O tome će još biti riječi. 
 Ja se još jednom želim  zahvaliti sa moje strane svima onima  koji su postigli taj rezultat. To 
nije samo  Upravni odjel za  međunarodnu  suradnju, to su svi oni koje sam na   nabrojao.  
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala gospodinu Orianu Otočanu, resornom pročelniku.  
 Moram  vas pohvaliti, vas dva u  5 minuta.        
 Imate li potrebe gospodine Chiavalon za dopunskim pitanjem ? 
 Nema. Malo  smo i  uštedjeli  na vremenu,  
 Na redu je  Klub vijećnika  HSU-HSLS. 
 Riječ ima  Zdenko  Pliško. 
 
ZDENKO PLIŠKO : 
 
 Gospodine predsjedniče, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege, gospodo iz medija, dobar 
večer. 
 Ja imam dva pitanja, a bit ću kratak. 
 Prvo pitanje. 
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 Vlada namjerava uputiti Saboru donošenje po hitnom  postupku Zakon o vodama i Zakona o  
financiranju  vodnog gospodarstva.  
 Dio  saborskih zastupnika već  se javno usprotivio  upozoravajući  da ti zakonski prijedlozi, 
čije donošenje Vlada predlaže, stvarju pretpostavke  za privatizaciju   vodnih  resursa, što  je protivno  
nacionalnim interesima. Sama nakana  predlagatelja  je da se Hrvatske  vode iz  neprofitne ustanove  
preobraze u  trgovačko  društvo, ide u prilog  bojazni  da se nacionalni vodni resursi  namjeravaju  
privatizirati.  
 Pitanje: gospodine Župane. koje je vaše stajalište, da li zagovarate donošenje spomenutih 
zakona i time pretvorbu  Hrvatskih voda u  trgovačko  društvo ili zagovarate stajalište da Hrvatski  
sabor  i  dalje ima  nadzor nad tim poduzećem, a time i  nad nadnacionalnim vodnim resursima.  
 Drugo pitanje.   
 Uopće je poznato  da od  vremena kada se prihvati neki program ili projekt, pa do njegove  
realizacije prođe nekoliko puta duže vrijeme nego je  u  zemljama našeg susjedstva. Nije  rijetka 
pojava  da ulagač ili investitor odustane od svoje namjere ulaganja u neki svoj projekt na teritoriju 
Republike Hrvatske  i  isti realizira na nekoj drugoj  destinaciji. samo ih tih  razloga. Kao najčešće i 
uglavnom glavni razlog  dugotrajnosti postupka je  neučinkovitost i sporost državne uprave u postupku 
ishodovanja  potrebne dokumentacije.  
 Pitanje: gospodine  Župane,  interesira  me  kakva su u ovome  vaša iskustva i saznanja,  te da 
li nam možete nabrojiti nekoliko značajnih projekata koji nisu realizirani, jer investitor muči 
dugogodišnju muku s državnom upravom u  rješavanju  nekih  pitanja, imovinska pravna ili  slične 
prirode, kao i da li je  iz istih  razloga bilo odustajanja od  realizacije  projekata.  

Hvala lijepa.  
 

DINO KOZLEVAC :.   
 
 Zahvaljujem.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 

Gospodine  vijećniče, dozvolite mi  da na vaše prvo pitanje na neki način možda ogovorim 
indirektno, ali  će vam biti potpuno  jasan moji  stav.  

Zagovarač sam  da u našoj  regiji ne privatiziramo ni vodoopskrbu, niti   gospodarenjem 
otpadnim  vodama, niti  gospodarenjem otpadom. Zato  sam da otkupimo od INE  dio u Plinari  d.o.o. 
Pula i  na tome sada konkretno radimo, jer mislimo da neki resursi koje Istra ima moraju ostati u 
javnom  vlasništvu. Mi  nećemo privatizirati  vodoopskrbu, kao  što me  neki optužuju da ja to 
pripreman i radim., jer su zločesti u namjeri  da obezvrijede sve ono  dobro što je u Istri baš na 
području, na primjer, vodoopskrbe napravljeno. Istarska županija je   županija sa najvećim brojem, 
oko 99 %  građana ima  vodu na špini, a neke županije mislim  da imaju  čak manje  od  50 %. Nisam 
za privatizaciju  takvih  resursa definitivno i borit ću  se da oni ostanu  u rukama javnog  sektora, u 
konkretnom  slučaju, to su općine i gradovi. Ne mora  biti  županija svugdje uključena, jer i  općine i 
gradovi  su pokazali da  mogu uspješno voditi  vodoopskrbna poduzeća sa stotine problema, ali opet 
ipak  na kraju uspješno.   

I isto tako i što se tiče gospodarenja otpada. Ja očekujem 19  plus 11 mogućih milijuna €, još 
jedan veliki zajednički uspjeh, koje  ćemo dobiti kao  sredstva, koja  će nam doći  da bismo  realizirali  
Centar za  gospodarenje otpadom, moderan centar, sa sredstvima koja  naši   građani neće morati 
plaćati onda. A  da nismo mi uspješno zatvorili tu priču, onda bi cijena odvoza  otpada bila daleko, 
daleko veća. Ovako  ćemo imati značajan dio bespovratnih  sredstava, što  će direktno pozitivno 
utjecati na standard naših  građana i na  njihove  životne troškove. 

Dakle, jasno je iz odgovora na što ciljam. Mi smo za  to da  javni  sektor  zaštiti  vitalne 
interese, kako one  regionalne, tako i  nacionalne. Prema tome tu smo na istom  tragu, jer mislimo isto.  

Što se tiče vašeg drugog pitanja, nisam siguran da je neki projekt još uvijek pobjegao iz Istre 
zbog  neefikasnosti. Jedan od  najčešće spominjanih razvojnih programa je  Ladićev projekt na 
Marleri, turističkog kompleksa sa  golf igralištem na Marleri. 11 godina , gospodin Ladić, radi na 
tome. Prije neki  dan sam razgovarao s njime i  rekao mi je da očekuje da  će  ove dane vjerojatno to 
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ići na  sjednicu  Vlade. Nadamo  se da će biti  dovoljno pameti, da će Vlada napokon prihvatiti  
promjenu ugovora i da  će napon  dobiti koncesiju  da može krenuti u izgradnju. 

Najvažniji projekt za Istru, koji rješava problem nezaposlenosti Istre, naročito Grada Pule, je 
projekt Brijuni rivijera, kojemu su se pokušavali i pokušavaju i  danas suprotstavljati mnogi, koji su 
glasni više  nego što ih ima, ali su glasni, i to  treba uvažiti. Ja želim uvažiti mišljenje  svakoga  dok ne 
dođem u situaciju da su vitalni interesi  Istre u pitanju, za  nezaposlenost koja  raste, naročito u  gradu 
Puli, nitko  ne predlaže rješenje, ali   predlaže se da se sve pretvori u parkove. Ja mislim da mi  zaista  
moramo imati  hrabrosti donositi odluke i mi  ćemo to učiniti.  

Ja sam, dame i gospodo, najavio  kao što znate, pred  tjedan dana da ćemo  vama na 
izvanrednoj sjednici  Županijske skupštine, to  sam najavio u dogovoru s predsjednikom, predočiti naš 
plan izlaska iz  krize, trajan izlazak  iz krize. Trajan znači za  narednih  petnaestak godina  sa dva cilja. 
Smanjenje nezaposlenosti ispod  5 %, što smo gotovo  bili  dosegli  da nije  došlo do svjetske krize, 
već  smo bili praktički  blizu.  Ali  sada ćemo ići u  realizaciju  svih tih naših projekata zaista do kraja. 
I drugi  krajnji  cilj  je konkurentnost istarskog gospodarstva, što je jedan drugi  važan moment, jer 
jedno je riješiti nezaposlenost, ali je  drugo  važno imati  trajno rješenje  nezaposlenosti, a to se može  
jedino uz  jako konkurentno gospodarstvo.  To  će biti  tema izvanredne sjednice  Županijske  
skupštine. Ja vas pozivam  da nam date prijedloge i sugestije, pogotovo gospodarstvenike u ovoj 
Skupštini, konkretnim prijedlozima obasipajte nas, da vidimo, ali konkretno, koje projekte treba  
podržati, koje vi mislite  da treba realizirati da  krenemo van iz te  krize  u kojoj se objektivno 
nalazimo. To je moja  molba, vi ste to  čuli javno, ja se nadam da  ćemo dobiti  sugestije, ne samo od   
pozicije i opozicije, nego i  neformalne opozicije. Znači, onih koji su glasni,  nemaju prijedlog, imaju 
uvijek samo protiv. Dajte nešto konstruktivno, recite za što i kako  ćemo riješiti problem  3000 
nezaposlenih građana  Pule ili još  više Puljštine. Pomognite  nam, jer mi ne  možemo sve sami.  .     

 
DINO  KOZLEVAC :  
 
 Zahvaljujem.  
 Imate li  potrebu  gospodine Pliško za  dopunskim pitanjem ? 
 /Z. Pliško : Nemam. Hvala/. 
 Zahvaljujemo.   
 Na redu je  Klub vijećnika  SDP- ZELENA STRANKA.  
 Riječ ima  vijećnica  Lucija  Debelju.  
 
LUCIJA DEBELJUH : 
 
 Hvala lijepa.  
 Poštovani predsjedniče, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege, poštovani  svi prisutni. 
 Svoje pitanje  ću postaviti  Županu.  
 Na postavljanje pitanja su  me ponukale dvije  činjenice.  
 Prva  činjenica, da smo i ove godine  Istarskom narodnom  kazalištu- Gradskom kazalištu 
Pula,  kao i  svim drugim ustanovama iz programa u kulturi,  morali smanjiti  sredstva za  program, pa  
tako  i  Kazalištu. 
 A  druga činjenica  naizgled ustvari  defakto malo svjetlija, to je   da su dvoje naših umjetnika 
iz Iste ove godine na dodjeli nagrada Hrvatskog  glumišta dobili  svojevrsne Oskare u  svojoj 
djelatnosti. Mi  koji smo to  gledali nekako  smo osjećali  toplinu oko  srca, da na kraju  nije  bilo i ono 
jedno «ali». Naime,  mladi pulski koreograf, koji je dobio   nagradu  za  najbolju koreografiju,  
zavapio je primajući nagradu  s govornice tražeći  Kazalište  koje  će  ugostiti njega i  njegovu 
predstavu producirati. Malo mi je  bilo  neugodno s obzirom da kao  osobno, vjerujem i svima nama,  
koja  na neki način  dižem i ruku i za programe u kulturi, kao i za sve  druge programe,  jednostavno 
sam željela postaviti pitanje, gdje je završila priča oko jednog  snažnog  Istarskog  narodnog  kazališta- 
Gradskog  kazališta  Pula,  regionalnog kazališta, na koje  nas na neki  način obvezuje i  donesena 
Kulturna  strategija. 
 Iskoristila  bih priliku i čestitala mladim umjetnicima na dobivenih  priznanjima.       
 Evo, toliko. Hvala lijepa.  
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DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem kolegice Debeljuh.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Kolegice  Debeljuh, ja se isto tako priključujem čestitkama, jer su  zaista to sjajni uspjesi  
naših mladih sugrađana ili mlađih  sugrađana. 
 Gdje je stala  ta ideja ? 

 Pa stala je tamo gdje  je i  najbolnije, a to je u financijskim sredstvima. Vi ste bila pročelnica, 
onda ste bila  članica  Poglavarstva Istarske županije, zadužena  za kulturu i znate da smo zajedno 
radili  na  tome. Bilo je nekih   nedoumica  na početku, međutim, danas uopće nema prijepora oko toga  
da bi sa Gradom Pulom dogovorili zajednička  osnivačka prava. Mi  ćemo o tome razgovarati na 
jednom relativnom skorom susretom sa Gradonačelnikom  Grada Pule, koji  će biti službeni susret 
Županije i Grada, jer   sam najavio da  ćemo obići sve gradove i općine u Istarskoj  županiji u  
narednih  mjesec i pol  dana otprilike, ma da Božić i Nova  godina  će malo poremetiti, ali svejedno  
ćemo obići, tako  ćemo posjetiti i Grad Pulu. To  će biti jedna od tema našeg razgovora. Međutim, ono 
što je u ovom  trenutku  jedini problem,  to je  činjenica da, ako  preuzmemo dio osnivačkih prava, 
moramo objektivno značajna sredstva uložiti u to. Mi  ta sredstva u ovom  trenutku  nemamo. Vi 
znate, poslije  ćemo  raspravljati o Proračunu, recimo, za kulturu itd. U ovom  trenutku  da mi uzmemo 
obećanje da ćemo zaista moći  dati jedan jaki impuls Istarskom  narodnom  kazalištu, bilo bi 
nekorektno, jer u ovom  trenutku mi to  ne možemo napraviti.  

Mi  želimo jako kazalište, želimo sudjelovati u tome, mi  ćemo, na primjer, jednu stvar koju  
ćemo napraviti je povezati naše  Kazalište  sa  kazalištima iz  susjedne  regije  Friuli  Venezia  Giulia. 
Nedavna posjeta predsjednika  regije  Friuli  Venezia  Giulia rezultirala  je odličnim   dogovorom  da 
uskoro jedna  delegacija  od stotinjak  nas iz Istre posjeti, «napadne»,  regiju  Friuli Venezia  Giulia, i 
u tome  će biti uključena  i naša kulturna  skupina, a INK-a je jedan od tih, koji  će  biti  partneri u 
tome. Ja vjerujem  da uz gospodarstvenike, uz znanstvenike, uz ljude iz politike, jedne  višestranačke, 
mješovitog izaslanstva kojeg  ćemo napraviti i otići zajedno u Trst, tražit ćemo  za INK-a tave načine 
pomoći, gdje bismo na  neki način otvarali  vrata, omogućavali da naši umjetnici nastupaju u  drugim 
kazalištima u tuzemstvu, ali i u inozemstvu. Znate za našu suradnju  sa Vojvodinom, koja je i 
omogućila razne kulturne nastupe u Vojvodini. Slično želimo pokrenuti i sa  drugim regijama i 
vjerujemo  da ćemo, barem na neki  način  u ovom  trenutku, na taj način  moći konkretno pomoći  
afirmaciji Istarskog  narodnog  kazališta.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Kolegica kolegice  izvolite, imate riječ. 
 
LUCIJA DEBELJUH  : 
 
 Hvala lijepa  Župane.  
 Ja znam  da je novac problem, ali  ja  mislim da jedno snažno  regionalno kazalište bi i na  
drugi način  i Ministarstvo  Republike  Hrvatske  podržavalo, pa  se  nadajmo  da  sve pripreme oko 
tog  jednog  snažnog  regionalnog kazališta, bi mogle  rezultirali poslije  i jednim snažnim 
financiranjem od  strane Republike  Hrvatske.  
 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Gospodine Župane, imate li potrebe  za dopunskim odgovorom ? 
 Nema.  
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 Na redu je Klub vijećnika  HDZ- HSS. 
Nije bilo nikog prijavljenog.  
Dalje  je na redu Klub vijećnika  IDS- HNS. 
Riječ ima  vijećnik  Amed Makota.  
 

AHMED MAKOTA : 
                                                                                                                                                                                                                                                      
Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine Župane sa suradnicima, kolegice i kolege 

vijećnici   
 Ja sam  u  svojstvu  člana Odbora za  ljudska prava  zamoljen da pokušam  pomoći jednoj 
našoj sugrađanki iz Pule u postupku zamjene stare vozačke dozvole. Gospođa Jukan Sađida, tako se 
zove,  supruga je inače našeg lokalnog  imama, ovdje je regulirala svoj  status, dobila  je državljanstvo 
u punom kapacitetu koji egzistira, dobila  je putovnicu, dobila je i osobnu iskaznicu. Postupak 
podrazumijeva  prezentiranje  fotografija  koje imaju jasne kriterije kakvi  treba da budu. U  tom  
postupku  je riješila putovnicu i osobnu iskaznicu, međutim, kod  zamjene vozačke  dozvole, nastali su 
problemi. Dobila je odbijenicu. Ču čuo  sam da su ovdje  gospoda  iz  Ministarstva unutarnjih poslova 
– Policijska uprav Istarska, pa  bih zamolio da se pomogne ovoj  građanki. Slučaj je interesantan zbog 
toga što živimo  u  fazi kada postoje  vrlo  jasno izražene tendencije koje  mnogi kvalificiraju kao  
homus  fobius, svakako, i islamofobiju. Ja sam jedan od onih koji ima puno  razloga  da tvrdi  da 
postoje jedna i druga  tendencija, sa zadovoljstvom  konstatirajući uvijek da u nas u Istarskoj  županiji 
ta pošast nije uzela maha, nije ga nikada  valjda imala, a vjerujem ni sada. Zato  želim da dedektiram 
da li je  ovaj propansaj ili decentraliziranih  boniteta sa strane Zagreba, pa  tamo daju istoj  takvoj 
jednoj osobi , kolegici, koja je iste pozicije, ženska osoba,  ženskog  spola, i  radi posao sličan ovoj u 
Puli, sa istom maramom, a marama je ovdje okrivljena  kao razlog koji sprječava izdavanje  vozačke  
dozvole, jer ima pokrivenu  glavu maramom, a ne zakukuljenu, a ni jedan od konkretnih kvalifitiva 
koji određuju habitus  osobe  za  certificiranje osobe, nije  pokriven. Tu postoji marama, kao  stoljetno 
pokrivalo glave ženskih osoba,  k tomu ovo je osoba  koja  živi  i radi u  Medlisu i ona ima pravo  i 
obvezu  da bude takva.  Njen životopis je potpuno   čist i ako išta  treba da bude  u ovakvoj situaciji, 
ako je već dobila ove dokumente, bilo bi  dobro da dobije i vozačku dozvolu 

 Kada bih htio podrobnije da kažem, da analiziram ovu  stvar, da je  prezentiran, osoba je iz 
Goražda Ovaj uvod  koji sam iznio za komparaciju  ovdje  usput  da pokažem da je ona u Zagrebu 
dobila  vozačku dozvolu bez problema. Čudi me koji je to specifikum istarski, naše situacije  ovdje, 
nisam nikad imao problema sa službom unutarnjih poslova i  nadam se da neću imati ni ubuduće, ali 
ako ovo vrijeme nosi nešto novo, nešto specijalno što očekujemo kasnije, hoćemo li čekati da se  dođe 
do konsultacije i kakva  je  ta konsultacija  i što treba da podrazumijeva. Ova  žena radi sa djecom, to 
je jedna decentna osoba, ozbiljna. Ima 27  godina, a u jednoj od odredbi ovog članka  Zakona, koji  
regulira ovu materiju, kaže  da se samo starije osobe  koje nose maramu,  izuzimaju iz ove situacije. 
Ova  žena ima  27  godina, teško pojma ovu situaciju, pa  bih molio  ako se može pomoći da se to  
pitanje riješi..     
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Razumjeli smo  pitanje.  
 Kolega Makota  hvala lijepa.    
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovane dame i gospodo, meni je poznat ovaj  slučaj. Naime,  kao što nam je poznato mi 
imamo redovite  odnose i  razgovore  sa Islamskom zajednicom u Istri, u Puli, Poreču, Labinu. I mogu  
sa zadovoljstvom konstatirati  da su  imami s kojima surađujemo  zaista  sjajne osobe, jer smo u nizu 
navrata zajednički  već  riješili mnoge situacije i probleme  za  naše sugrađanke i sugrađane 
Muslimanske  vjeroispovijesti, odnosno  za  Bošnjake, Albance i Rome. 
 Ja bih htio ovdje naglasiti da sam upoznat sa problemom. S jedne strane činjenica  da je 
apsurdno da možeš  dobiti  putovnicu i osobnu  iskaznicu na kojoj je fotografija  s maramom, a   za  
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vozačku  ne možeš dobiti. Informaciju koja ja imam, koja  je  vjerodostojna,  je  da se radi  o  
neusklađenosti  propisa, gdje  se za   vozačku dozvolu propisuje  tako i takvo  fotografiranje, a  za  ove  
druge dokumente je očito  drukčije. Imam informaciju  da je  napokon to u procesu mijenjanja i  
usklađivanja tih propis. 
 Ono što ćemo mi, a već jesno napravili, znam da je  šef Kabineta Župana, gospodi Miodrag 
Čerina,  već  razgovarao  s predstavnicima  Policijske  uprave Istarske, je da  pokušamo  nekako naći 
izlaz  sada iz ove situacije, jer mislimo da je  jedno od  najvažnijih ljudskih prava  sloboda  
vjeroispovijesti i  vjere uopće.  Vjera te gospođe uključuje nošenje marame i mi to maksimalno  i 
duboko poštujemo i  želimo pomoći  da se taj problem  razriješi , kao i za sve  žene koje  žele nositi  
maramu, nose maramu  zbog svoje  vjeroispovijesti, i ja  se nadam  da će   Policijska uprava Istarska  
naći  neko  prijenosno  rješenje,  kako bi se izašlo u susret gospođi, jer ipak  s druge  strane ako je 
točno , a to nisam provjerio, ali  čuo sam da je  tako, da se u Zagrebu ipak izdaju takve vozačke 
dozvole,  neovisno o tom propisu, onda ja  vjerujem da će naše kolege i kolegice  u Policijsku upravi 
Istarskoj  napraviti   napor i razriješiti tu situaciju za dobrobit  svih tih  gospođa koje  žele nositi 
maramu i koje  žele takvu  fotografiju imati  u svojim dokumentima.     
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Zahvaljujem.  
 Imate li potrebe dodatno  nešto  reći.  
 Izvolite, imate riječ, pravo  na jednu minutu.   
 
AHMED MAKOTA : 
 
 Htio sam da kažem da je stvar recentna i postoje određeni jasni anatomski i drugi  kvalifikativi 
koji se lako  ustanove.  Postoji pozitivna praksa, postoji praksa u istoj zemlji,  i ako igdje  treba i u 
ovoj našoj  županiji, da  se postupi, onda je bolje napraviti akt pozitivne diskriminacije, a ne negativne  
diskriminacije. To je prva  stvar koja mi je upala u  oči. Ovaj postupak  se proteže i na žalbeni 
postupak. I u Vatikanu je  rečeno da se i  burka  sa te razine abolira.  
  
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine Župane, imate li potrebe  da uzmete riječ.  
 Nema.  
 Po mom satu je  18,15 sati. 
 Ovime zaključujem ovu točku  dnevnog  reda.  
 
VLADO IVETI Ć : 
 
 Ja sam sada na redu. Ovo se dešava često kada sam ja  na redu za  postavljanje vijećničkog 
pitanja, da se zaključuje  točka  dnevnog  reda – pitanja  vijećnika. .  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Moram biti iskren da su sva vremena  prije  skraćena. Negdje  je  probito  vrijeme, ali  
generalno je  vrijeme  skraćeno. Da svatko iskoristi  2 minute  plus  1minuta i plus 5 minuta, dva bi se 
pitanja  manje postavila.  Danas je išlo dosta ekspeditivno.    
 Konstatiram da smo iscrpili točku  dnevnog  reda – Pitanja  vijećnika, prijedlozi i informacije.  
 
 AD – 3 INFORMACIJA O STANJU SIGURNOSTI  U 2010. 
                      GODINU 
  
 Informaciju  o stanju sigurnosti u  2010. godini  podnio je zamjenik načelnika  Policijske 
uprave Istarske,  gospodin BOŽO KRIN. 
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 Skupština bez  rasprave  prima  na znanje Informaciju  o stanju sigurnosti  u  2010. godini  
 
 AD – 4  
               a.  Prijedlog Proračuna Istarske županije za 2011. godinu, 

b. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Istarske županije za 
    2011. godinu, 
c. Prijedlog projekcije Proračuna Istarske županije za 2011., 2012. 
    i  2013. godinu, 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovćić.  
Predsjednik  DINO KOZLEVAC, ističe da je na prošloj  sjednici Županijske skupštine 

odrađeno prvo čitanje, provedena opća  raspravu o  predložim točkama pod a., b., i c., te donesen 
Zaključak kojim je određen rok za predlaganje  amandmane na prijedlog Proračuna. Predlagač je neke 
amandmane prihvatio,  neke  djelomično prihvatio, a neke  odbio 

Predlagači amandmana mogu se izjasniti da li ostaju pri svom amandmanu, da li traže  
glasanje o  svom amandmanu   ili prihvaćaju  prijedlog  predlagača Proračunu. .  
 U  nastavku  se u ime predlagača Proračuna  očitovao  Župan Istarske  županije IVAN 
JAKOVČIĆ.  
 Nakon  rasprave u kojoj su sudjelovali: JOSIP ANTON RUPNIK, VLADO IVETIĆ, ALEN 
ROSANDA,  EVELINA  BIASIOL – BRKLJAČIĆ,  SONJA GROZIĆ – ŽIVOLIĆ,  ALEN 
ROSAND (traži glasanje za amandman br- 14, koji nije prošao, jer je  dobio samo 7  glasova),  IVAN 
JAKOVČIĆ,  odgovori na postavljena pitanja i davanja obrazloženja, Skupština je prihvatila     
amandmane kako slijedi :   
   
Amandman Zelene stranke – Zelena alternativa 

    
Amandman br. 1 Plan +/- novi plan 
R-4 NOVO  
Osnivanje Agencije za zaštitu okoliša  

 
0,00 

 
+280.000,00 

 
280.000,00 

R-4 POZ 101 
Tekuće donacije za ispitivanje vode i 
zraka  

 
1.079.000,00 

 
-280.000,00 

 
799.000,00 

 
Prijedlog : prihva ća se djelomično na sljedeći način 
 
Amandman br. 1 Plan +/- novi plan 
R-4 NOVO  
Osnivanje Agencije za zaštitu okoliša  

 
0,00 

 
+100.000,00 

 
100.000,00 

R-7 POZ 397 
Izdaci za dane zajmove trgovačkim 
društvima izvan javnog sektora -Fond 
za razvoj poljo.i agroturizma 

 
 
700.000,00 

 
 
-100.000,00 

 
 
600.000,00 

 
Obrazloženje: 
Osnivanje Agencije za zaštitu okoliša obaveza je utvrđena skupštinskom odlukom, a potaknuta je 
prilikom razmatranja problematike utjecaja tvornice Rockwool na okoliš. Obzirom na zakonske 
teškoće kod osnivanja agencije takvog profila, predlagali smo proširenje djelatnosti Istarske regionalne 
energetske agencije. Skupština se je opredijelila za samostalnu agenciju, pa se ovim amandmanom 
osiguravaju inicijalna sredstva za istu. 
 
Amandman predlagača 
 
Amandman br. 2 plan +/- novi plan 
R-5 POZ 234     
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Tekuće donacije za promidžbu Istarske 
županije  

448.000,00 +52.000,00 500.000,00 

R-5 POZ 235 
Usluge promidžbe i informiranja  

 
135.000,00 

 
-52.000,00 

 
83.000,00 

 
Prijedlog : prihva ća se 
 
Obrazloženje: 
Radi se o tehničkoj promjeni unutar pozicija Upravnog odjela za turizam. Navedena promjena nužna 
je zbog potrebe zajedničke realizacije promotivne kampanje za organizaciju zračnog prijevoza u pred i 
posezoni.  
Navedena kampanja provodi se u suradnji sa Turističkom zajednicom Istarske županije, Hrvatskom 
turističkom zajednicom, hotelskim kompanijama i Zračnom lukom Pula, u ukupnoj vrijednosti od 5 
milijuna kuna. Udio UO za turizam iznosi 500.000,00 kuna. 
  
Amandman vijećnice Lucije Debeljuh 
 
Amandman br. 3 plan +/- novi plan 
R-8 POZ 533 
Rano otkrivanje raka dojke  

 
300.000,00 

 
+50.000,00 

 
350.000,00 

R-8 POZ 539 
Potpora preventivnim aktivnostima  

 
100.000,00 

 
-50.000,00 

 
50.000,00 

 
Prijedlog : prihva ća se 
 
Obrazloženje: 
Predlagač prihvaća da se unutar pozicija Upravnog odjela za zdravstvo i socijalu izvrši preraspodjela 
sredstava u korist aktivnosti za rano otkrivanje raka, te se navedena pozicija uvećava za 50.000,00 kn.  
Navedena promjena predlaže se zbog potrebe povećanja broja žena operiranih od raka dojke kojima se 
preporuča ugradnja port katetera. Radi se o pacijenticama koje moraju primati dugotrajnu 
kemoterapiju, a njihove krvne žile su veoma osjetljive te im se  putem port katetera omogućava 
pružanje terapije s manje boli, neugodnosti i komplikacija. Svi uvjeti za provedbu ovog oblika terapije 
već su uspostavljeni u OB Pula, a educirani su i zdravstveni djelatnici, no HZZO ne odobrava OB Pula 
sredstva za primjenu ove metode 
 
Amandman vijećnika Sergia Riga 
 
Amandman br. 4 plan +/- novi plan 
R-4 POZ 104 
Kapitalne pomoći jedinicama lokalne 
samouprave 

 
900.000,00 

 
+200.000,00 

 
1.100.000,00 

R-12 POZ 750-752 
Plaće i doprinosi zaposlenika  

 
6.486.690,00 

 
-200.000,00 

 
6.286.690,00 

 
Prijedlog : prihva ća se  
 
Obrazloženja: 
Naglašena ekonomska kriza, ali i neke zakonske promjene, imale su vrlo negativan učinak na 
proračune jedinica lokalne samouprave te će brojni započeti investicijski programi biti ugroženi. U 
tom smislu prihvaća se prijedlog povećanja pomoći za JLS čime će se barem djelomično moći ublažiti 
recesijski učinak na lokalne proračune. 
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Amandman Nezavisna županijska lista Plinio Cuccurin 
 
Amandman broj 5 plan +/- novi plan 

R-2 POZ 54 
intelektualne i osobne usluge 

720.000,00    
 

-50.000,00    
 

670.000,00    
 

R-4 POZ 127 
intelektualne i osobne usluge 

104.000,00    
 

-20.000,00    
 

84.000,00    
 

R-4 POZ 174 
intelektualne i osobne usluge 

65.000,00    
 

-5.000,00    
 

60.000,00    
 

R-4 POZ 198 
intelektualne i osobne usluge 

435.754,00    
 

-50.000,00    
 

385.754,00    
 

R-6 POZ 278 
intelektualne i osobne usluge 

56.000,00    
 

-15.000,00    
 

41.000,00    
 

R-6 POZ 312 
intelektualne i osobne usluge 

      45.576,00    
 

-10.000,00    
 

35.576,00    
 

R-6 POZ 338 
intelektualne i osobne usluge 

      45.000,00    
 

-15.000,00    
 

30.000,00    
 

R-6 POZ 342 
intelektualne i osobne usluge 

      20.000,00    
 

-5.000,00    
 

15.000,00    
 

R-15 POZ 827 
intelektualne i osobne usluge 

    195.000,00    
 

-30.000,00    
 

165.000,00    
 

R-4 POZ 104 
Kap. pomoći jedinicama lok. 
Samouprave      900.000,00 200.000,00 1.100.000,00 

 
Prijedlog : Modificirani prijedlog je ve ć prihvaćen u amandmanu br. 4 
 / 
Amandman vijećnice Nevie Poropat – IDS 

 
Amandman broj 6 Plan +/- novi plan 

R-2 POZ 54 
intelektualne i osobne usluge          720.000,00        -220.000,00               500.000,00   
R-4 POZ 104 
Kap. pomoći jedinicama lok. 
Samouprave 

                       
    900.000,00     -300.000,00          600.000,00 

R-6 POZ 358 
intelektualne i osobne usluge          219.670,00        -50.000,00             169.670,00   
R-15 POZ 827 
intelektualne i osobne usluge          195.000,00           -30.000,00             165.000,00   
R-8 NOVO 
Centar za palijativnu skrb                     0,00 

           
600.000,00          600.000,00 

 
Amandman vijećnice Eveline Biasiol-Brkljačić – koalicija HSU-HSLS  
 
Amandman br. 7 Plan +/- novi plan 
R-8 POZ 543-545 
Ostale javne potrebe u zdravstvo i soc. 
Skrbi 

 
1.220.000,00 

 
+1.000.000,00 

 
2.220.000,00 

R-7 POZ 385 
Kapitalne pomoći trg. dr. u javnom 
sektoru 

 
1.400.000,00 

 
-1.000.000,00 
 

 
400.000,00 
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Amandman Nezavisna županijska lista Plinio Cuccurin 
 
Amandman broj 8 Plan +/- novi plan 
R-11 POZ 745 
elektronski mediji 700.000,00    -450.000,00    250.000,00    
R-8 NOVO 
financiranje mobilnog liječničkog tima 
za palijativnu skrb 0,00      450 000,00      450.000,00    

 
Prijedlog : Amandmani 6,7 i 8 prihvaćaju se djelomično i to na sljedeći način 
 
Amandmani 6,7 i 8 Plan +/- novi plan 

R-2 POZ 47 
usluge telefona, pošte i prijevoza 2.200.000,00    -60.000,00    2.140.000,00    
R-2 POZ 54 
intelektualne usluge 

 
720.000,00    -70.000,00       650.000,00      

R-2 POZ 55 
grafičke usluge 

 
1.070.000,00    

 
-70.000,00       

 
1.000.000,00      

R-2 POZ 69 
ulaganja u računalne programe 430.000,00  -100.000,00 330.000,00 
R-2 POZ 73 
Zaklada za poticanje partnerstva i 
razvoj CD 

600.000,00    
 

-50.000,00    
 

550.000,00    
      

R-8 POZ 443 
naknade za povjerenstva  

      200.000,00    
 

-50.000,00    
   

150.000,00    
   

R-8 POZ 444 
tekuće donacije za OB Pula 

    
   500.000,00    

 
-100.000,00      

 
400.000,00      

R-8 POZ 536 
socio-zdravstvena zaštita i unapređenje 
života starijih     1.450.000,00 -117.000,00 1.333.000,00 
R-8 POZ 545 
unapređenje zdravstva i socijalna 
sigurnost općenito         450.000,00 -126.800,00 323.200,00 
R-12 POZ 750-752 
Plaće i doprinosi zaposlenika 6.286.690,00       -56.200,00 6.230.490,00 
R-8 NOVO  
Centar za palijativnu skrb 

    
0,00 

 
800.000,00   800.000,00     

 
Obrazloženje: 
Prvi oblik palijativne skrbi koje je Istarska županija počela podržavati i sufinancirati već 2000. god 
bilo je Psihološko savjetovalište za onkološke bolesnike Lige protiv raka. Postepeno su se (na temelju 
prepoznatih potreba i raspoloživih resursa) razvijali i financirali i drugi oblici palijativne skrbi, pa je u 
2010. god iz Proračuna Istarske županije za njih izdvojeno 150.000,00 kn. I to za: palijativni tim (5 
stručnjaka) koji djeluje pri Ligi protiv raka, palijativni tim (4 stručnjaka) koji djeluje pri Domu za 
starije i nemoćne osobe u Poreču, te savjetovalište za onkološke bolesnike i članove njihovih obitelji, a 
u koji je u međuvremenu, osim psihologa uključen i psihijatar.   
 
Osim spomenutih 9 stručnjaka pri svakom timu radilo je prosječno po 20 educiranih volontera. Oni su 
uspijevali prosječno godišnje skrbiti o 150 bolesnih osoba i njihovih obitelji, pri čemu se obavljalo 200 
kućnih posjeta, 280 posjeta u domu za starije i nemoćne osobe ili u bolnici, 20 slučajeva podrške u 
žalovanju.  
 
Svjesni činjenice, da je uspostavljeni standard (broja korisnika s kojima se radi kao i potrebe za 
njegovim povećanjem), teško održati u praktično volonterskom radu (podsjećamo da nas sve to sada 
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košta oko 150.000,00 kn godišnje), početkom 2010. godine putem Istarskih domova zdravlja uputili 
smo HZZO-u zahtjev za ugovaranje palijativnog tima, ali je isti odbijen. 
 
Zbog toga ocjenjujemo da su predloženi amandmani prilika za organizacijsko povezivanje postojećih 
oblika rada i njihovu institucionalizaciju, kao i za ostvarivanje uvjeta za povećanjem dostupnosti i 
broja usluga direktnim korisnicima, te ih prihvaćamo na način da se u Proračun Istarske županije 
uvede nova pozicija s nazivom „Centar za palijativnu skrb“ i iznosom od ukupno 800.000,00 kn. 
 
Amandman vijećnice Eveline Biasiol-Brkljačić – koalicija HSU-HSLS  

 
Amandman br. 9 Plan +/- novi plan 
R-9 POZ 556 
Studentske nagrade i potpore 

 
2.100.000,00 

 
+400.000,00 

 
2.500.000,00 

R-7 POZ 385 
Kapitalne pomoći trg. dr. u javnom 
sektoru 

 
 
1.400.000,00 

 
 
-400.000,00 

 
 
1.000.000,00 

 
Prijedlog : prihva ća se djelomično na sljedeći način 
 
Amandman br. 9 Plan +/- novi plan 
R-9 POZ 556 
Studentske nagrade i potpore 

 
2.100.000,00 

 
+200.000,00 

 
2.300.000,00 

R-11 POZ 745 
Elektronski mediji 

 
700.000,00 

 
-100.000,00 

 
600.000,00 

R-11 POZ 749 
Tekuće donacije i sponzorstva 

 
800.000,00 

 
-100.000,00 

 
700.000,00 

 
Obrazloženje:  
Na sredstva za obrazovanje, sport i tehničku kulturu u 2011. najveći utjecaj imala je činjenica da je 
resorno ministarstvo smanjilo pripadajuća nam sredstva decentralizacije za čak 32%, te Istarska 
županija navedeno umanjenje kompenzirala vlastitim sredstvima. U takvim uvjetima trebalo je iznaći 
varijantu kako da se novom preraspodjelom sačuvaju stečeni standardi, nastave započeti programi i ne 
ugroze prioriteti. Navedenim prijedlogom, ublažiti će se „udar“ na studentske nagrade i potpore za 
koje će se potrebe nastojati osigurati i vanproračunska sredstva. 
  
 
Amandman Nezavisna županijska lista Plinio Cuccurin 
 
Amandman broj 10 Plan +/- novi plan 
R-10 POZ 656 
Makedonsko kulturno društvo „Kočo 
Racin“ Pula 40.000,00    -40.000,00    0,00    
R-10 POZ 656 
Makedonsko-Istarsko Kulturno društvo 
Istarske županije"Sveti Kiril i Metodij" 
Pula 0,00      +40 000,00      40.000,00    

 
Prijedlog : prihva ća se djelomično na sljedeći način: 
 
Amandman broj 10 plan +/- novi plan 
R-10 POZ 656 
Makedonsko kulturno društvo „Kočo 
Racin“ Pula 40.000,00    -40.000,00    0,00    
R-10 POZ 668             +40 000,00      140.000,00    
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Udruge nacionalnih manjina u IŽ-
manifestacije 

100.000,00 

Obrazloženje:  

Predloženi amandman sadrži neke pretpostavke koje se tek trebaju potvrditi i provjeriti. Budući da 
postoji dobra namjera da se makedonskoj nacionalnoj manjini i njihovom kulturnom društvu 
pomogne, predloženi iznos rezervirati će se na poziciji koja ne prejudicira rješenje ali omogućuje 
intervenciju.  
 
Amandman Nezavisna županijska lista Plinio Cuccurin 
 
Amandman broj 11 plan +/- novi plan 
R-1 POZ 16 
Reprezentacija 180.000,00    -50.000,00    130.000,00    
R-11 POZ 747 
Reprezentacija 350.000,00   -100.000,00      250.000,00    
R-2 POZ 57 
zajednička reprezentacija 

        
130.000,00    -30.000,00    100.000,00    

R-9 POZ 595 
Projektna dokumentacija-kap-ulaganja u 
OŠ iznad standarda 200.000,00   +180.000,00      380.000,00    

Prijedlog : ne prihvaća se 
 
Obrazloženje:  
Sredstva za školstvo su zbog ranije navedenih razloga već uvećana sa sredstvima iz drugih upravnih 
odjela pa smatramo da daljnje povećanje u tom smislu nije moguće. Kao i svake godine za potrebe 
koje su navedene u amandmanu tražiti će se dodatna sredstva iz posebnih fondova Ministarstva 
znanosti i obrazovanja, te Ministarstva regionalnog razvoja, šumarstva i vodnoga gospodarstva i iz EU 
fondova. 
 
Amandman Nezavisna županijska lista Plinio Cuccurin 
 
Amandman broj 12 plan +/- novi plan 

R-4 POZ 196 
usluge promidžbe i informiranja 109.200,00    -50.000,00    59.200,00    
R-6 POZ 311 
usluge promidžbe i informiranja 50.000,00    -10.000,00       40.000,00      
R-6 POZ 341 
usluge promidžbe i informiranja 30.000,00    -10.000,00    20.000,00         
R-9 POZ 594 
Usluge tekućeg i investicijskog 
održavanja    1.240.000,00 +70.000,00      1.310.000,00      

 
Prijedlog : ne prihvaća se  
 
Obrazloženje:  
Kao amandman 11. 
  
Amandman Nezavisna županijska lista Plinio Cuccurin 
 
Amandman broj 13 plan +/- novi plan 
R-2 POZ 47 
Usluge telefona, pošte i prijevoza 2.200.000,00    -100.000,00    2.100.000,00    
R-4 POZ 122 30.000,00    -5.000,00    25.000,00    
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Usluge telefona, pošte i prijevoza 
R-6 POZ 276 
Usluge telefona, pošte i prijevoza 23.000,00    -5.000,00    18.000,00    
R-9 POZ 626 
Projektna dokumentacija-kap.ul. u srednje 
škole iznad standarda 600.000,00    110.000,00    710.000,00    

 
Prijedlog : ne prihvaća se 
 
Obrazloženje:  
Kao amandman 11. 
 
Amandman Nezavisna županijska lista Plinio Cuccurin 
 
Amandman broj 14 
 plan +/- novi plan 
R-2 POZ 43 
uredski materijal i ost.mat. Rashodi 720.000,00    -50.000,00    670.000,00    
R-2 POZ 45 
sitni inventar i auto gume 100.000,00    -10.000,00       90.000,00      
R-2 POZ 48 
Usluge tekućeg  inv.održavanja 550.000,00    -50.000,00       500.000,00      
R-2 POZ 49 
rashodi za natječaje i oglase 200.000,00    -20.000,00    180.000,00         
R-2 POZ 55 
grafičke usluge i usl.reg.mot.voz.i ost. 

        
1.070.000,00    -70.000,00      1.000.000,00      

R-2 POZ 73 
zaklada za poticanje partnerstva i razvoj 
civilnog društva 600.000,00    -50.000,00      550.000,00     
R-11 POZ 749 
Tekuće donacije i sponzorstva 800.000,00    -600.000,00      200.000,00      
R-14 
Fond za pomoć obrtnicima, malim i 
srednjim poduzetnicima 0,00 850.000,00   850.000,00      

 
Prijedlog : ne prihvaća se 
 
Obrazloženje:  
Sredstva za pomoć obrtnicima, malim i srednjim poduzetnicima postoje pri Istarskoj razvojnoj 
agenciji. Radi se o kreditima sa poticajnom kamatom, kao i sredstvima iz jamstvenog fonda iz kojih se 
gospodarstvenicima olakšava pristup takvim kreditima. Slični prijedlog definiralo je i Gospodarsko-
socijalno vijeće Zaključkom kojim se sugerira osiguranje proračuna sredstava za trgovačka društva sa 
kvalitetnim i prepoznatljivim proizvodima, sa ciljem rješavanja preuzetih obaveza. 
 
Prijedlog : ne prihvaća se 
 
Obrazloženje: 
Navedeni prijedlog iziskivao bi značajno dodatno angažiranje dijela djelatnika. Uvid u poslovanje 
županije svaki vijećnik može imati u svakom trenutku dolaskom u službe. Osim toga izvršenje 
proračuna dostavlja se vijećnicima polugodišnje, a i kod svakih izmjena i dopuna proračuna, pa 
smatramo dodatno izvješćivanje nepotrebnim. 
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Amandman vijećnik Ivica Mikul čić 
 

Amandman broj 16 Plan +/- novi plan 
R-5 POZ 236 
Intelektualne i osobne usluge 75.000,00    -15.000,00    60.000,00    
R-5 NOVO 
Razvoj zdravstvenog turizma 0,00      +15.000,00      15.000,00    

 
Prijedlog : prihva ća se 
 
Obrazloženje: 
Pored postojećih aktivnosti i inicijativa Upravnog odjela za turizam, predlažu se i inicijalna sredstva 
za pokretanje razvoja zdravstvenog turizma. Prijedlog se prihvaća u predloženom iznosu. 
 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i daje odvojeno na glasanje pod  a. 
Prijedlog  Proračuna Istarske županije za  2011. godinu sa usvojenim amandmanima koji postaju 
sastavni dio Proračuna, te nakon glasanja  utvrđuje da je   Skupština  sa 24 glasova «ZA», bez  glasova  
«PROTIV» i 8  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 
 a. 
    P R O R A Č U N 
 

      Istarske  županije  za  2011. godinu   
 
 Zatim stavlja  na glasanje pod b.  Prijedlog Odluke o izvršavanju  Proračuna  Istarske  županije 
za  2011. godinu, te nakon glasanja utvrđuje  da je   Skupština  sa 24 glasova «ZA», bez  glasova  
«PROTIV» i 8  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod   
 b.  
    O D L U  K U 
 
o izvršavanju Proračuna  Istarske  županije  za  2011. godinu 
 

I  stavlja na glasanje pod  c.   Prijedlog  projekcije  Proračuna  Istarske  županije  za  2011., 
2013., 2013. , te nakon glasanja utvrđuje  da je   Skupština  sa 24 glasova «ZA», bez  glasova  
«PROTIV» i 8  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod   
 c. 
   P R O J E K C I J U 
 
Proračuna  Istarske  županije  za  20011., 2012.,2013.  
 
 
 AD – 5 PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA  U 
                      SPORTU ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA  2011. GODINU  
 
 Predlagatelj  za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić.  
 Pošto  se nitko nije javio za  raspravu  predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i 
daje  na glasanje  Prijedlog  Programa javnih potreba u spotu Istarske županije  za  2011. godinu, te 
nakon glasanja  utvrđuje  da je  Skupština sa 29  glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH» glasova,  donijela  
 

                                 P R O G R A M 
 
 javnih potreba u spotu Istarske županije  za  2011. godinu.     

  
 
 



29 
 

AD – 6  PRIJEDLOG  PROGRAMA JAVNIH POTREBA   
              U TEHNIČKOJ KULTURI  ISTARSKE ŽUPANIJE 
              ZA 2011. GODINU  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovćić.  

 Skupština je  bez  rasprave  sa 29 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV»i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
    P R O G R A M 
     
javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske  županije za   2011. godinu..    
o Izmjenama i dopunama Pravilnika  o dodjeli  stipendija studentima  Istarske  županije 
 

 AD – 7  PRIJEDLOG  PROGRAMA JAVNIH POTREBA U 
                  KULTURI  ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 2011. GODINU 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovćić.  

 U  raspravi  je  sudjelovao : ZDENKO PLIŠKO, u ime Kluba vijećnika  HSU-HSLS-a, IVAN 
JAKOVČIĆ, odgovor  na postavljeno pitanje. 

 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog  Programa 
javnih potreba  u kulturi  Istarske županije za  2011. godinu, te nakon glasanja utvrđuje da je  
Skupština sa 29 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     P R O G R A M  
 
 javnih potreba  u kulturi  Istarske županije za  2011. godinu.  
 

 AD – 8   PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA  U 
                    ZDRAVSTVU I SOCIJALNOJ  SKRBI   ISTARSKE 
                    ŽUPANIJE  ZA  2011. GODINU  
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovćić.  
 Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog  reda je dala  SONJA GROZIĆ – ŽIVOLIĆ, 

pročelnica Upravnog odjela  zdravstvo i socijalnu  skrb Istarske  županije; pojedinačnoj  raspravi : 
JOSIP ANTON RUPNIK. 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, z aključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog Programa 
javnih potreba u  zdravstvu i  socijalnoj  skrbi za  2011. godinu, te nakon glasanja  utvrđuje  da je  
Skupština sa 29  glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV», bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 

     P R O G R A M 
 

javnih potreba u  zdravstvu i  socijalnoj  skrbi za  2011. godinu.  
 

AD – 9 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI 
             NA PRIJEDLOG  FINANCIJSKOG PLANA  ŽUPA NIJSKE 
             SKUPŠ ZA CESTE ISZARSKE ŽUPANIJE  ZA 2011. 
             GODINU  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovćić.  

 U  raspravi po ovoj točki dnevnog  reda sudjelovali su :  NENAD BORŠIĆ , u ime Kluba  
vijećnika  HDZ-HSS, ZDENKO PLIŠKO, u ime Kluba vijećnika  HSU-HSLS, MAJA ŠARIĆ, u ime  
Kluba vijećnika  DSP-ZELENA STRAKA, ROBI ZGRABLJIĆ, odgovori na postavljena pitanja ; 
pojedinačnoj  raspravi : JOSIP ANTON RUPNIK, ROBI ZGRABLJIĆ, odgovori na postavljena 
pitanja. 
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Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog Zaključka  o  
davanju  suglasnosti na Prijedlog  financijskog  plana  Županijske uprave za  ceste Istarske  županije 
za  2011. godinu, te nakon  glasanja utvrđuje .da je  Skupština sa 29 glasova «ZA», bez glasova  
«PROTIV», bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     Z A K L J U Č A K 

 
o  davanju  suglasnosti na Prijedlog  financijskog  plana  Županijske uprave za  ceste 
Istarske  županije za  2011. godinu. 
 
 AD – 10  PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVA ĆANJU 
                     INFORMACIJE  O REALIZACIJI PRO GRAMA 

      ISTARSKE RAZVOJNE AGENCIJE  IDA-  D.O.O. 
                

Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovćić.  
 Uvodne  napomene za ovu točku dnevnog  reda je dao  IVAN JAKOVČIĆ, Župan Istarske  

županije, a zatim podrobnije objašnjenje  DARKO LORENCIN, direktor  IDA-e.  
 U  raspravi su  sudjelovali : PLINIO CCURIN, u ime  Kluba Nezavisnih  vijećnika ; 
pojedinačnoj  raspravi: MAJA  ŠARIĆ, JOSIP ANTON RUPNIK, IVAN JAKOVLIĆ, komentari, 
DARKO LORENCIN , odgovori  na postavljena pitanja- 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključujem raspravu  i daje na glasanje  Odluku o 
prihvaćanju Informacije o  realizaciji programa Istarske  razvojne agencije  - IDA d.o.o., te nakon  
glasanja utvrđuje da je  Skupština sa  26 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i 4  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
    O D L U K U 
   
o prihvaćanju Informacije o  realizaciji programa Istarske  razvojne agencije  - IDA d.o.o.  

  
AD – 11 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA  O AKTIVNOSTIMA , IZRADI 
               ANALIZA I PODLOGA  NUŽNIH ZA PRIPREM U 
               PRIJEDLOGA ODLUKA U VEZI  VEĆE 
               DECENTRALIZACIJE  (REGIONALIZACIJE) TE 
               POJEDNOSTAVLJENJA  PROPISA RADI SMANJIVANJA 
               ADMINISTRATIVNIH I DRUGIH  PREPREKA U RAZVOJU 
               REGIONALNE I  LOKALNE SAMOPURAVE  I POTICANJU 
               PODUZETNIŠTVA  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Nezavisna  lista  NLPC, u ime koje je uvodno 

obrazloženje  dao PLINIO  CUCCURIN, predsjednik  Kluba  nezavisnih  vijećnika.  : 
 U prethodnoj raspravi su sudjelovali : IVAN JAKOVČIĆ, Župan  Istarske  županije, LUCIJA 
DEBELJUH, ispravak netočnog  navoda Župana Istarske  županije Ivana Jakovčića, TEDI 
CHIAVALON, predsjednik Odbora za financije i proračun   Županijske skupštine Istarske  županije, 
koji je izvijestio  Skupštinu  da je Odbor proveo raspravu i donio  slijedeći   
Z A K L J U Č A K 

 Podržava se prijedlog Zaključka o aktivnostima, izradi analiza i podloga nužnih za 
pripremu prijedloga odluka u vezi veće decentralizacije (regionalizaciji) te pojednostavljenja 
propisa radi smanjivanja administrativnih i drugih prepreka u razvoju regionalne i lokalne 
samouprave i poticanju poduzetništva u točci 1., 2. i 3., te se predlaže da se točka 4. dopuni 
tekstom koji glasi: "Skupština Istarske županije poziva Župana da nastavi sa slijedećim 
aktivnostima…." , u kojem slučaju se prihvaća, dok se točke 5. i 6. ne prihvaćaju..  
U  raspravi su  sudjelovali : :TEDI CHIAVALON, u  ime Kluba vijećnika IDS-HNS, NIKA 

KRSTEVSKI, u ime Kluba vijećnika  HDZ-HSS, IVAN JAKOVČIĆ, PLINIO  CUCCURIN , koji  
prihvaća amandman Župana Istarske  županije Ivana Jakovčić, da se izostave točke 5 i 6 Zaključka , te 
preformulaciju članka  4.    
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Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i daje  na glasanje prijedlog  vijećnika 
Plinia Cuccurina, te nakon  glasanja  utvrđuje  da je   Skupština sa  27 glasova  «ZA», bez glasova  
«PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 

     
Z A K L J U Č A K 
 
 Podržava se prijedlog Zaključka o aktivnostima, izradi analiza i podloga nužnih za 
pripremu prijedloga odluka u vezi veće decentralizacije (regionalizaciji) te pojednostavljenja 
propisa radi smanjivanja administrativnih i drugih prepreka u razvoju regionalne i lokalne 
samouprave i poticanju poduzetništva u točci 1., 2. i 3., te se predlaže da se točka 4. dopuni 
tekstom koji glasi: "Skupština Istarske županije poziva Župana da nastavi sa slijedećim 
aktivnostima…." , u kojem slučaju se prihvaća, dok se točke 5. i 6. ne prihvaćaju.  

 
 AD – 12  ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O OSNIVANJU  
                     ZAVODA ZA HITNU MEDICINU ISTAR SKE ŽUPANIJE 
   

Skupština je  bez  rasprave  sa 27 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV»i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 

 
     O D L U K U 
 
o  izmjeni  Odluke o  osnivanju  Zavoda za hitnu  medicinu Istarske  županije 
 
 

AD- 13 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O  IMENOVANJU 
             PARTNERSKOG  VIJEĆA 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Klub Nezavisnih  vijećnika – NLPC.  
Kraće uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog  reda je dao PLINIO  CUCCURIN, 

predsjednik Kluba  nezavisnih vijećnika, a zatim  svoj komentar IVAN JAKOVČIĆ, Župan Istarske  
županije, te nakon toga u ime  predlagača PLINIO  CUCCURIN, odustaje od Zaključka,  pa  
Skupština nije imala potrebe  da glasa o Prijedlogu Zaključka o imenovanju partnerskog vijeća. 

 
AD – 14 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O DAVANJU 
               SUGLASNOSTI NA ODLUKU  ŠKOLSKOG 
               ODBORA  TSŠ DANTEALIGHIERI  PULA –  
              SMSI DANTE ALIGHIERI  POLA O 
              SKLAPANJU UGOVORA  O  OBJEDINJAVANJU 
              KATASTARSKIH  ČESTICA 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan  Istarske  županije  Ivan Jakovčić.  
Pošto  se nitko  nije javio  za  raspravu,  predsjednik  DINO KOZLEVAC,  

zaključuje raspravu i daje na glasanje prijedlog Zaključka  o  davanju   suglasnosti  na Oluku  
Školskog odbora  TSŠ Dante Alighieri Pula- SMSI Dante Alighieri  Pola o  sklapanju  Ugovora o  
objedinjavanju  katastarskih  čestica, te nakon  glasovanja  utvrđuje  da je  Skupština sa 25 glasova 
«ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
    Z A K L J U Č A K  
 
o  davanju   suglasnosti  na Oluku  Školskog odbora  TSŠ Dante Alighieri Pula- SMSI Dante 
Alighieri  Pola o  sklapanju  Ugovora o  objedinjavanju  katastarskih  čestica 
 

 AD – 15 PRIJEDLOG  RJEŠENJA O IZMJENAMA I DOPUNAMA  
                   RJEŠENJA O IMENOVANJU   STRUČNOG 
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                   POVJERENSTVA ZA  PRIPREMU ODLUKE O ZONAMA 
                   SANITARNE  ZAŠTITE IZVORIŠTA U  ISTARSKOJ 
                   ŽUPANIJI 
 

Predlagatelj  za ovu toku  dnevnog  reda je Komisija  za izbor i imenovanja Županijske 
skupštine Istarske županije. 
 Pošto  se nitko nije javio  za  raspravu predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i 
daje na glasanje Prijedlog Rješenja o izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju stručnog 
povjerenstva za pripremu Odluke o zonama sanitarne zaštite izvorišta u Istarskoj županiji, te nakon 
glasanja  utvrđuje  da je Skupština sa  25 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
    R J E Š E N J E 

 
o izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju stručnog povjerenstva za pripremu Odluke o 
zonama sanitarne zaštite izvorišta u Istarskoj županiji .  
 
 AD – 16 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU  STRUČNOG 
                         POVJERENSTVA  ZA KONCEIJE  NA POMORSKOM 
                         DOBRU U ISTARSKOJ  ŽUPANIJI  
 

Predlagatelj  za ovu toku  dnevnog  reda je Komisija  za izbor i imenovanja Županijske 
skupštine Istarske županije. 
 U pojedinačnoj  raspravi sudjelovao je JOSIP ANTON RUPNIK. 
 Predsjednik  DINO  KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i daje na glasanje Prijedlog Rješenja o 
imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesije na pomorskom dobru u Istarskoj županiji s  
prijedlogom  vijećnika  Josipa  Antona Rupnika  da se izvrši revizija izdanih  koncesija i o tome 
izvijesti  Županijska skupština Istarske županije, te nakon  glasanja  utvrđuje da je Skupština sa  25 
glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
    R J E Š E N J E 

 
o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesije na pomorskom dobru u Istarskoj županiji, 

 
AD – 17 
a.  Prijedlog Rješenja o razrješenju članice Školskog odbora Osnovne 

          škole  „Rivarela“ Novigrad, 
     b.  Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Školskog odbora Osnovne 
          škole „Rivarela“ Novigrad 

  
Predlagatelj  za ovu toku  dnevnog  reda je Komisija  za izbor i imenovanja Županijske 

skupštine Istarske županije. 
 Pošto  se nitko  nije javio za  raspravu predsjednik  DINO KOZLEVAC, odvojeno stavlja  na 

glasanje točke :  
     a.  Prijedlog Rješenja o razrješenju članice Školskog odbora Osnovne 

škole„Rivarela“ Novigrad, 
     b.  Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Školskog odbora Osnovne škole 
          „Rivarela“ Novigrad, te nakon glasanja utvrđuje  da je Skupština sa  24 glasova  «ZA», bez 
glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
a) RJEŠENJE 
o razrješenju članice Školskog odbora Osnovne škole 
"Rivarela" Novigrad - Cittanova  
I. 
Mirjana Flego razrješuje se članstva u Školskom odboru Osnovne škole "Rivarela" Novigrad - 
Cittanova. 
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II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije." 
 
b) RJEŠENJE 
o imenovanju članice Školskog odbora Osnovne škole 
"Rivarela" Novigrad - Cittanova 
 
I. 
Sabrina Simonović imenuje se za članicu Školskog odbora Osnovne škole "Rivarela" Novigrad - 
Cittanova umjesto razriješene članice Mirjane Flego. 
II. 
Mandat imenovane članice Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka mandata razriješene članice 
Školskog odbora. 
III. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 
 
 AD – 18  

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju članice Školskog odbora 
    Srednje  škole „Zvane Črnje“ Rovinj – Scuola Media Superiore 
   „Zvane   Črnja“ Rovigno, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Školskog odbora 
    Srednje   škole „Zvane Črnje“ Rovinj – Scuola Media Superiore 
   „Zvane  Črnja“ Rovigno, 
 

Predlagatelj  za ovu toku  dnevnog  reda je Komisija  za izbor i imenovanja Županijske 
skupštine Istarske županije. 

 Pošto se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje   raspravu i 
daje  odvojeno na  glasanje toče :  

a) razrješenju članice Školskog odbora Srednje škole „Zvane Črnje“Rovinj – Scuola 
Media Superiore „Zvane Črnja“ Rovigno, 

b) Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Školskog odbora Srednje  škole „Zvane 
Črnje“ Rovinj – Scuola Media Superiore „Zvane Črnja“ Rovigno,  

te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa  24 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 
 
a) RJEŠENJE 
o razrješenju članice Školskog odbora Srednje škole Zvane Črnje Rovinj - Scuola Media 
Superiore "Zvane Črnja" Rovigno  
 
I. 
Mirjana Lokmer razrješuje se članstva u Školskom odboru Srednje škole Zvane Črnje Rovinj - Scuola 
Media Superiore "Zvane Črnja" Rovigno. 
 
II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije." 
 
b) RJEŠENJE 
o imenovanju članice Školskog odbora Srednje škole Zvane Črnje Rovinj - Scuola Media 
Superiore "Zvane Črnja" Rovigno 
 
I. 
Dina Ležaić imenuje se za članicu Školskog odbora Srednje škole Zvane Črnje Rovinj - Scuola Media 
Superiore "Zvane Črnja" Rovigno umjesto razriješene članice Mirjane Lokmer. 
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II. 
Mandat imenovane članice Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka mandata razriješene članice 
Školskog odbora. 
III. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije".  
 
 AD – 19  

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju članice Školskog odbora 
    Strukovne  škole Pula, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Školskog odbora 
     Strukovne  škole Pula, 
 

Predlagatelj  za ovu toku  dnevnog  reda je Komisija  za izbor i imenovanja Županijske 
skupštine Istarske županije. 

 Pošto  se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i 
daje odvojeno na glasanje pod  

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju članice Školskog odbora Strukovne 
    škole Pula, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Školskog odbora Strukovne 
    škole Pula, 

te nakon  glasanja utvrđuje  da je Skupština sa  23 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 
  

a)RJEŠENJE 
o razrješenju članice Školskog odbora Strukovne škole Pula 
 

I. 
Vratović Anđela razrješuje se članstva u Školskom odboru Strukovne škole Pula. 
 

II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije." 
 

b) RJEŠENJE 
o imenovanju članice Školskog odbora Strukovne škole Pula 
 

I. 
Mirjana Družetić, r. 19.10.1964.g. u Drnišu, sa prebivalištem u Puli, Viška 18, imenuje se za članicu 
Školskog odbora Strukovne škole Pula umjesto razriješene članice Vratović Anđele. 

II. 
Mandat imenovane članice Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka mandata razriješene članice 
Školskog odbora. 

III. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije".  
 
 AD - 20 

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora Srednje 
    škole „Vladimir Gortan“ Buje, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Školskog odbora 

                   Srednje  škole „Vladimir Gortan“ Buje, 
 

Predlagatelj  za ovu toku  dnevnog  reda je Komisija  za izbor i imenovanja Županijske  
skupštine  Istarske  županije. 

Pošto  se nitko nije javio za   riječ, predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i   
daje  odvojeno na glasanje toče :   

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora Srednje  
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    škole  „Vladimir Gortan“ Buje, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Školskog odbora Srednje 
    škole „Vladimir Gortan“ Buje, 

te nakon glasanja utvrđuje  da je  Skupština sa  23 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 
  

a) RJEŠENJE 
o razrješenju člana Školskog odbora Srednje škole "Vladimir Gortan" Buje  
 

I. 
Darko Paver razrješuje se članstva u Školskom odboru Srednje škole "Vladimir Gortan" Buje. 

II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije." 
 

b) RJEŠENJE 
o imenovanju članice Školskog odbora Srednje škole "Vladimir Gortan" Buje 
 

I. 
Olga Đukes imenuje se za članicu Školskog odbora Srednje škole "Vladimir Gortan" Buje umjesto 
razriješenog člana Darka Pavera. 

II. 
Mandat imenovane članice Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka mandata razriješenog član 
Školskog odbora. 

III. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije".  
 

 AD - 21 
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora OŠ 
    Vazmoslava Gržalje Buzet, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Školskog odbora OŠ 
    Vazmoslava Gržalje Buzet 

  
Predlagatelj  za ovu toku  dnevnog  reda je Komisija  za izbor i imenovanja Županijske 

skupštine Istarske županije. 
 Pošto  se nitko nije javio  za  raspravu, predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu 
i daje  na glasanje  točke : 

a. Prijedlog j Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora OŠ 
    Vazmoslava Gržalje Buzet, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Školskog odbora OŠ 
    Vazmoslava Gržalje Buzet, 

te nakon glasanja  utvrđuje da je Skupština sa  24 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 
 

a) RJEŠENJE 
o razrješenju člana Školskog odbora  Osnovne škole "Vazmoslav Gržalja" Buzet 

I. 
Mirijan Ritoša razrješuje se članstva u Školskom odboru Osnovne škole "Vazmoslav Gržalja" Buzet.  

II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije" 

b) RJEŠENJE 
o imenovanju članice Školskog odbora Osnovne škole "Vazmoslav Gržalja" Buzet 

I. 
Bojana Hajduk Černeha imenuje se za članicu Školskog odbora Osnovne škole "Vazmoslav Gržalja" 
Buzet, umjesto razriješenog člana Mirijana Ritoše. 
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II. 
Mandat imenovane članice Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na koje je imenovan 
razriješen član Školskog odbora. 

III. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 
  

Ovime je dnevni  red iscrpljen..  
 Vijećnicima su uručeni skromni  novogodišnji pokloni.  
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC,  zaželio je svima Sretan Božić i sretnu Novu  2011.goodinu 
– Buon Natale e felice anno nuovo  2011. 
 Sjednica je zaključena  u  21,45 sati.  

 
SKRAČENI  ZAPISNIK  VODIO :                 PREDSJEDNIK SIŽ : 
 
IVAN KLARI Ć                                                            DINO KOZLEVAC 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


